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SAK 1 – GODKJENNE FREMMØTTE REPRESENTANTER 

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  1 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Styret AIR 
Tittel: Godkjenning av fremmøtte representanter 
Forslag vedtak: Fremmøtte representanter godkjennes. 

 
 

SAK 2 – INNKALLING, SAKSLISTE OG FORRETNINGSORDEN 

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  2 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Styret AIR 
Tittel: Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden 
Forslag vedtak: Innkalling, saksliste og forretningsorden godkjennes. 

 
2.1  SAKSLISTE 
1. Godkjenne fremmøtte representanter 
2. Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden  
3. Velge dirigent, referent, 2 representanter til underskriving av protokoll  
4. Behandle styrets beretning 2019  
5. Behandle idrettsrådet regnskap 2019  
6. Behandle forslag til arbeidsprogram Asker idrettsråd 2020 
7.  Behandle innkomne saker  
 7.1 Asker skiklubb: Dagsorden og referat fra styremøtene i Asker Idrettsråd (AIR) 
 7.2 Asker skiklubb: Kriterier Lokale aktivitetsmidler (LAM) 
 7.3 Asker skiklubb: Nye kriterier for tildeling av LAM fra 2021 
 7.4 Asker idrettsråd: Kriterier for fordeling av Lokale aktivitetsmidler (LAM) 2020 
8. Vedta idrettsrådets budsjett 2020 
9.  Valg 
 
2.2 FORRETNINGSORDEN 
§ Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten. 
§ Protokollen føres av den valgte sekretæren. 
§ Ingen representant gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak.  
§ Med unntak for innledningsforedrag settes taletiden til 3 min. første gang, 2 min. andre gang og 

1 min. tredje gang. Det kan foreslås forkortning av taletiden og strek for de inntegnede talere.  
§ Representanter som forlanger ordet til forretningsorden har 1 minutts taletid.  
§ Alle forslag må̊ leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med 

klubbens/organisasjonens og representantens navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står 
på̊ saklisten. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og nye forslag ikke settes fram etter at 
strek er satt, eller saken er tatt opp til votering.  

§ Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de avgitte stemmer, når 
ikke annet er bestemt ved lov. Ved avstemming benyttes fortrinnsvis håndsopprekking. Om det 
er tvil om utfallet av avstemmingen, skal dirigenten forlange skriftlig votering. I protokollen føres 
alle forslag og de vedtak som er gjort. Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som 
ikke avgitt.  
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2.3 REPRESENTASJON 
På årsmøtet kan følgende møte med stemmerett i henhold til Lov for Asker idrettsråd. 
 
§ Styret i Asker idrettsråd 
§ Lag med     0 – 300 medlemmer              2 representanter 

Lag med     301 – 700 medlemmer          3 representanter 
Lag med     701 – 1200 medlemmer        4 representanter 
Lag med     1200 og flere medlemmer     5 representanter  

§ Bedriftsidretten kan stille med inntil  12 representanter   
  
 
2.4 KJØNNSFORDELING 
Ved valg/oppnevning av representanter til årsmøte/ting, samt medlemmer til styre,råd og utvalg mv. 
i Norges idrettsforbund (NIF) og NIFs organisasjonsledd skal det velges kandidater/representanter fra 
begge kjønn. Sammensetningen skal være forholdsmessig i forhold til kjønnsfordelingen i 
medlemsmassen, dog slik at det skal være minst to representanter fra hvert kjønn i styret, råd og 
utvalg med mer enn tre medlemmer.  
 
 
 
 

SAK 3 – VALG AV DIRIGENT, SEKRETÆR OG 2 REPR. TIL Å UNDERSKRIVE 
PROTOKOLLEN  

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  3 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Styret AIR 
Tittel: Valg av dirigent, sekretær og 2 representanter til å underskrive 

protokollen 
Forslag vedtak: Dirigent: Kirsti Kierulf 

Sekretær: Gry E. Garlie 
Underskrive protokoll:    
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SAK 4 - ÅRSBERETNING ASKER IDRETTSRÅD 2019 

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  4 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Styret AIR 
Tittel: Behandle årsberetning Asker idrettsråd 2019 
Forslag vedtak: Årsberetning Asker idrettsråd 2019 godkjennes. 

 
4.1 STYRELEDER HAR ORDET / VELKOMMEN TIL ÅRSMØTET   

Årsmøtet 2020 blir et historisk årsmøte. Dette blir det første ordinære årsmøtet etter 
kommunesammenslåingen og på grunn av koronaepidemien skal årsmøtet avholdes digitalt. 

Våren 2020 har vært et særdeles krevende år for samfunnet, idretten og idrettsrådet. Epidemien har 
rammet idrettslagene i Asker hardt. Det har vært full stans i vår kjerne-virksomhet. De økonomiske 
konsekvensene kjenner vi ennå ikke omfanget av, men jeg vet at samarbeid er nøkkelen for at 
idretten og kommunen skal komme styrket ut av krisen. 

Idretten vil! Og Idretten skal! I den nye langtidsplanen for norsk idrett er det definert fire veivalg 
som skal prege idrettens arbeid de nærmeste årene: leken, ambisiøs, ærlig og inkluderende. 

Jeg kjenner på stolthet over at Askeridretten er rigget for dette arbeidet. Askeridretten er en 
foregangskommune som idrettskretser og idrettsråd ellers i landet ser hen til og søker råd hos. 
Fundamentet ligger i et godt og etablert samarbeid mellom idrettslagene, idrettsrådet og 
kommunen. Dette samarbeidet ønsker vi å videreutvikle og skape forpliktende samarbeidsavtaler 
som skal sikre mer fysisk aktivitet for flere – lenger. 

Askeridretten er leken. Hver dag utøves det aktiviteter rundt omkring på Askerhalvøya som gir 
idrettsglede for mange. Gleden er ikke forbehold våre aktive utøvere men også for alle som bruker 
anleggene Askeridretten eier eller disponerer. 

Mangel på lek har vi derimot kjent på under nedstenging av samfunnet denne våren. Dette har 
virkelig vist hva idretten betyr. Barn og unge har kjent på sorg og savn over ikke kunne møte sine 
venner og drive med det de elsker aller mest i verden. Krisen har tydeliggjort idrettens viktige rolle i 
samfunnet. 

Askeridretten er ambisiøs. Askeridretten sa på årsmøtet i 2019 ja til å videreutvikle idretten og ta 
ambisøse steg i samarbeid med oppvekstsektoren i kommunen. Aktive lokalsamfunnsmodellen gjør 
det mulig for idrettslagene å ta et utvidet ansvar for å styrke tilhørigheten, fellesskapet og 
aktivitetsnivået for Askers innbyggere. Synergieffekten gjennom et treparts finansieringssamarbeid 
styrker idretten. Flere idrettslag har i løpet av 2019 tatt steget ut og inngått samarbeidsavtaler med 
skoler som muliggjør mer idrettsglede for flere. Askeridretten er også ambisiøs på anleggssiden. En 
god publikumsarena og ishall i Risenga idrettspark vil muliggjøre potensiale for mer bredde, bedre 
topp og større inntekter til idretten. Et nasjonalt kompetansesenter for sykling på Langenga vil 
virkelig sette Asker på kartet. Vi er stolte for at idretten bidrar til godt omdømme for Asker langt 
utover egen region. 
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Askeridretten er inkluderende. Vi vet at idretten er et viktig verktøy for å styrke inkluderingen i 
samfunnet. Vi ønsker å legge til rette for at barn og unge skal få oppleve idrettsglede uten at 
økonomiske, kulturelle eller språklige barrierer er til hinder. Aktivitetsguidene i Asker har fulgt over 
300 barn inn i idretten siden oppstarten. Barna ville med stor sannynlighet ikke funnet veien selv og 
idrettslagene har gjennom dette fått flere medlemmer. For å få fart og løft på arbeidet har vi vært 
ansatt en midlertidig ressurs som kan hjelpe idrettslagene i inkluderingsarbeidet. Sommeren 2020 
kan barn og unge som gruer seg til lang sommerferie få mulighet til å bli med på BUA Aktiv dager 
takket være arbeidet til Heidi Merete Johansen som er inkluderingsansvarlig i Asker idrettsråd. 

Vi må også være ærlige. Vi må tørre å sette ord på det som er vanskelig. Inkluderingsarbeidet i 
idretten er ingen dans på roser. Vi må tørre å belyse de områdene vi må bli bedre på; eksempelvis 
enkeltsaker med uverdig språkbruk, uvettige foreldre/trenere, seksuell trakassering, mangel på 
kvinnelige ledere i idretten – dette er utfordringer i samfunnet og utfordringer i Askeridretten. Det er 
ressurskrevende å arbeide med disse innsatsområdene og krever koordinering av andre krefter enn 
de som engasjeres av å drive aktivitetene.  

Vi er ikke i mål med harmoniseringsarbeidet i Asker. Det er ulike økonomiske og praktiske modeller 
fra de tre tidligere kommunene og det vil bli krevende diskusjoner og prioriteringer i årene som 
kommer. Arbeidet med ny temaplan for medborgerskap og temaplan for fysisk aktivitet, idrett og 
friluftsliv blir en prioritert oppgave fremover. Vi vil jobbe hardt for at prinsippet om gratis treningstid 
skal gjelde for hele kommunen uavhengig av om anlegget er kommunalt eller idrettslags eiet. 

Asker idrettsråd arbeider med utgangpunkt i FNs bærekraftsmål nr. 17 samarbeid for å nå målene, 
nr. 10 mindre ulikhet og nr. 3 bedre helse. Vi har tro på at dette vil bidra til å bringe ny forståelse, 
bedre forankring og nye samarbeidsmodeller både lokalt og regionalt. 

Jeg ønsker dere et godt årsmøte. 
 

 
Asker, 10. juni 2020 
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4.2 ASKER IDRETTSRÅD – STYRET, ADMINISTRASJONEN OG DAGLIG DRIFT  
Årsberetningen viser styrets arbeid og prioriteringer for 2019, med utgangspunkt i idrettsrådets 
arbeidsprogram for 2019, vedtatt av årsmøtet 24. april 2019.  

 
Roller tilknyttet Asker idrettsråd: 
 

Styreleder: 
Karina Messel 

 
Asker Basketball Club 

 
Karina.messel@if.no 

 
952 13 954 

Nestleder: 
Gorm Haugen 

 
Bødalen IF 

 
Gorm.haugen@hotmail.no 

 
908 59 352 

 
Styremedlemmer: 
John Fjellstad 
Sandra Ekornrud* 
 
Magne Stubberud 
 
Kirsti Kierulf 
Stig Atle Jørgensen 
Ine Hansen 
Trym Haugerud 

 
 
Tofte Fremad IF 
Holmen Tropp og Turn 
Slemmestad og omegn 
turnforening 
Asker Seilforening 
Sætre IF Graabein 
IL ROS 
Hurum Sportsskytterklubb 

 
 
john@ssv.no 
sandraee@online.no 
 
mast@hcpetersen.no 
 
kkierulf@online.no 
sjorgens@multiadmin.no 
ine.m.han@gmail.com 
trym@me.com 

 
 
476 20 081 
992 60 976 
 
954 27 240 
 
971 91 128 
907 48 396 
951 35 291 
404 74 030 

 
Varamedlemmer: 
Tina Fjærli 
Olav Lefdal 

 
 
Asker Cykle klubb 
Gui Sportsklubb 

 
 
Tina.fjaerli@gmail.com 
olefdal@online.no 

 
 
402 93 368 
913 51 541 

    
Valgkomite: 
Leder: 
Trine B. Lillegraven 
 
Medlemmer: 
Pieter Paul Furnée 
Nils Brodersen 
 
Varamedlem: 
Anne Lise Katle 

 
 
IL ROS 
 
 
Asker Skøyteklubb 
Holmsbu IF 
 
 
Asker Cykle klubb 

 
 
Trine.beck.lillegraven@nav.no 
 
 
Pieterpaul@boxs.no 
Nils.brodersen@willis.com 
 
 
Anne-lise.katle@fleten.no 

 
 
977 33 878 
 
 
466 63 862 
903 63 663 
 
 
900 20 516 

    
Revisor: 
Gry Edvartsen Bergan 

 
Asker Basketball Club 

 
Gry.bergan@dnb.no 

 

    
Administrasjon: 
 
Postadresse: 
Postboks 166,  
1372 Asker 
 

 
 
Besøksadresse: 
Homannsbyveien 17a 
1389 Heggedal 
 

 
 
post@askeridrettsrad.no 
Orgnr. 993 062 189 
Konto nr. 1620 31 65548 

 
 
90 78 15 15 

Gry E. Garlie Daglig leder, 100% gry@askeridrettsrad.no 90 78 15 15 
Heidi M. Johansen Inkluderingsansvarlig, 80% heidi@askeidrettsrad.no 

 
48 29 98 87 

*Styremedlem Sandra Ekornrud trådte ut av styret august 2019 på bakgrunn av å ikke lenger ha medlemskap i klubben hun 
ble valgt inn fra. 
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4.2.1 OM ASKER IDRETTSRÅD 
Asker idrettsråd er paraplyorganisasjon for Askeridretten. Asker idrettsråd er idrettens talerør og 
bindeledd mellom idretten, Asker kommune og offentlig forvaltning. Asker idrettsråd er et 
organisasjonsledd i Norges idrettsforbund (NIF) og er underlagt NIFs lover og vedtekter. 
 
Idrettslagene i Asker med medlemskap i Norges idrettsforbund, blir automatisk medlem i Asker 
idrettsråd. Det er 63 idrettslag i kommunen, og styret velges på idrettsrådets årsmøte.  
 
§ Alle saker som er av felles interesse for idretten skal sendes til kommunen gjennom Asker 

idrettsråd.  
§ Asker idrettsråd skal være en arena for samarbeid mellom idrettslagene, mellom idrettslagene 

og kommunale myndigheter og mellom idrettslagene og idrettskretsen 
§ Arbeidet i idrettsrådet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd 
§ All idrettslig aktivitet skal bygge på grunnverdier som glede, fellesskap, helse og ærlighet 

 
4.2.2 STYRET 
Asker idrettsåd arbeider aktivt mot lokale, regionale og nasjonale myndighter for å tilstrebe bedre 
rammevilkår og være en tydelig stemme for idretten i Asker. Dette gjelder både for breddeidrett og 
toppidrett. Asker idrettsråd skal være en ressurs og pådriver i utviklingen av Askeridretten gjennom 
rollen som paraplyorgansisasjon og bindeledd.  
 
Styremøter og andre møter i AIRs regi holdes hovedsakelig i møterom hos ulike klubber og på 
innbyggertorgene i Asker. 
 
Det er avholdt 11 ordinære styremøter, ordinært årsmøte og ekstraordinært årsmøte i perioden. 
Varamedlemmene har vært innkalt til alle styremøter og deltatt på like vilkår som styremedlemmer. I 
tillegg er det avholdt møter knyttet til sammenslåing av idrettsrådene i Røyken, Asker og Hurum,  AIR 
Forum, Idrettskonferanse, ulike nettverksmøter og arbeidsmøter knyttet til politiske saker. 

 
Det er behandlet svært mange saker i de 11 nevnte styremøtene og protokoll/referat fra 
styremøtene er publisert på idrettsrådets hjemmeside. På bakgrunn av tekniske utfordringer med 
tidligere innholdsleverandør har dessverre ikke idrettsrådet klart å tilgjengeliggjøre referater 
løpende. All informasjon er til enhver tid tilgjengelig ved kontakt til Asker idrettsråd. 
 
I tilknytning til styremøtene har idrettsrådet invitert klubber, kommunen og andre aktuelle aktører 
for å øke kunnskap og  kompetanse om temaer og saker. Vi takker for tiden som er avsatt til dette. 
 
Styret og daglig leder har hatt uformelle møter med ordfører, leder av komité teknikk, kultur og 
fritid/utvalg medborgerskap, leder av komité for oppvekst/utvalg oppvekst og andre politikere i 
forbindelse med ulike arrangementer og diskusjoner om enkeltsaker. Administrasjonen har også 
deltatt på en rekke møter med ulike instanser i Asker kommune, NAV, idrettslag og andre frivillige 
organisasjoner som del av inkluderingsarbeidet, anleggsutvikling og arbeidet for å synliggjøre 
idrettens betydning for folkehelsen. 
 
Styret og administrasjonen er opptatt av å ha et godt omdømme. Dette skapes først og fremst 
gjennom hvordan ulike saker håndteres og hvordan de kommuniseres. Asker idrettsråd har en sterk 
påvirkningskraft på vegne av Askeridretten og er opptatt av av idrettsrådet fremstår som en seriøs og   
pålitelig samarbeidspartner.  
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4.2.3 ADMINISTRASJONEN 
Gry Elisabet Garlie er tilsatt som daglig leder i 100% stillling. Heidi Merete Johansen er tilsatt i 80% 
stilling som inkluderingsansvarlig gjennom eksterne prosjektmidler frem til 31.12. 2019. 
 
Arbeidsmiljøet i Asker idrettsråd anses som godt, og idrettsrådet kan se tilbake på et år med stadig 
økende aktivitet for sine medlemmer. Asker idrettsråds aktiviteter medfører ikke noen uheldige 
virkninger eller belastninger for miljøet.  
 
Daglig leder og avdeling Natur og Idrett i kommunen har dialogmøter hver 14. dag. Daglig leder og 
enkelte av styremedlemmene har deltatt på̊ møter med kommunen og i en rekke prosjekt- og 
referansegruppemøter knyttet til utvikling av kommunale idrettsanlegg, reguleringssaker og andre 
politiske saker. Daglig leder og inkluderingsansvarlig har månedlige møter med avdeling Aktiv Asker. 
 
Etter årsmøtevedtak om tildeling av LAM midler til «Aktive Lokalsamfunn» har administrasjonen 
løpet av 2019 etablert tett kontakt med oppvekstsektoren. Mål om felles satsing på «Aktive 
Lokalsamfunn» som samarbeidsmodell har konkretiserte seg ved at tre skoler har forpliktet seg i 
samarbeidsmodell med to idrettslag. 
 
Etter ansettelse av inkluderingsansvarlig fra juli 2019 har både idrettslagene og kommunen fått 
markant større støtte i sitt arbeid for inkludering og mangfold. 
 
Kommunesammenslåing og harmoniseringsarbeid har medført en stor belastning på både styre og 
administrasjon gjennom 2019.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Foto av Budstikkas medarbeider i resepsjonen til Budstikka 
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4.2.4 MEDLEMMER 2019 
Det er per 31.12.2019 registrert 62 klubber/idrettslag i Asker kommune. I tillegg er det også 28 
bedriftsidrettslag i kommunen. 
 
Idrettslagene representerer til sammen 26 092 medlemskapm (basert på samordnet rapportering fra 
2018), hvilket er en reduksjon på 567 medlemmer fra tallene for 2018. Reduksjonen tilskrives i 
hovedsak teknisk opprydding i medlemsregistre i følge klubbene og idrettskretsen. 
 
Klubber: 
 Allsidige Askerbøringer 

 

Amasone Fotballklubb 
 

Asker Azad Sports &  
Culture Club 
 

Asker Badmintonklubb 
 

Asker Basketball Club 
 

Asker Biljardklubb  

Asker Cricket Klubb  

Asker Cykleklubb 
 

Asker Danseklubb 
 

Asker Fleridrettslag 
 

Asker Fotball 
 

Asker Golfklubb 
 

Asker Helsesportlag 
 

Asker Innebandyklubb 
 

Asker Jeger og fiskeforening 
 

Asker Judoklubb  

Asker Karateklubb 
 

Asker Kunstløp Klubb Akk* 
 

Asker Modellklubb 
 

Asker Motorsportklubb 
 

Asker Rideklubb 
 

Asker Seilforening  

Asker Skiklubb 
 

Asker Skyteklubb 
 

Asker Skøyteklubb 
 

 
Asker Svømmeklubb 
 

Asker Taekwon-Do Klubb 
 

Asker Tennisklubb 
 

Asker Trekkhundklubb  

Asker Triathlon Klubb 
 

Asker Turnforening 
 

Asker Undervannsklubb 
 

Asker Vannsportklubb 
 

Askerbøringene IL  

  
Askur Islandshestforening 
Billingstad Idrettsforening 
Blakstad Rideklubb 
 
Dikemark Idrettsforening 
 

Dikemark Rideklubb 
 

Dolphin Masters 
Svømmeklubb 
 

Fn/nato Veteranenes 
Feltskytterklub* 
 

Hagahogget Låmlag 
 

Heggedal Friidrettsklubb 
 

Heggedal Idrettslag 
 

Holmen Hockey 
 

Holmen Idrettsforening 
 

Holmen Klatreklubb 
 

Holmen Tennisklubb  

Holmen Tropp og 
Turnforening 
 

Hvalstad Idrettslag 
 

IF Frisk Asker AIL  
 

IF Frisk Asker Hockey  
 

Konglungen Rideklubb 
 

Landøya IL 
 

Nesøya Idrettslag 
 

Nordpolen Cricket Klubb 
 

Red Crown BK 
 

Risenga Curling Klubb 
 

Steinseth Rideklubb 
 

Sunyata Aikido Dojo 
 

Vollen Ungdomslag 
 

Warya Idrettsklubb 
 

 

 
 
Alders- og kjønnsmessig fordeling av medlemsmassen: 
 

Kvinner Menn Sum 
0-5 6-12 13-19 20-25 26- Sum 0-5 6-12 13-19 20-25 26- Sum 
461 3991 2187 369 3158 10166 543 4731 3050 1238 6364 15926 26 092 

 
 
Endringer i idrettslag i løpet av 2019: 
 
Nedlagt idrettslag:  C-1 Båtsportklubb Asker 
Nytt idrettslag:  Askur Islandshestforening 
Sammenslåing: Asker Snowboard og Freestyle har blitt undergruppe i Asker skiklubb 
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4.3 IDRETTSRÅDETS VIRKE 
4.3.1 SAMARBEID MED KOMMUNEN 
Samarbeidsavtalen mellom Asker idrettsråd og Asker kommune legger grunnlag for et godt og tett 
samarbeid både med administrasjonen og folkevalgte i kommunen. Intensjonsavtalen mellom 
idrettsrådene i Asker, Røyken og Hurum bygger også på denne. 
 
Styremedlemmer og daglig leder har i tillegg deltatt i en rekke møter med kommunen relatert til 
utbyggingssaker, reguleringssaker, prinsippavklaringer, finansieringsmodeller og annet. Daglig leder 
møter avdeling Natur og Idrett hver fjortende dag og avdeling Aktiv Fritid månedlig for dialog om 
aktuelle saker og gjensidig informasjonsutveksling. 
	

 
Foto:	Asker	idrettsråd	
 

4.3.2 FORDELING AV ARBEIDSOPPGAVER 
Verv i styrer, arbeidsgrupper og lignende har vært fordelt mellom styrets medlemmer etter 
kompetanse, erfaring og ønsker fra den enkelte. Daglig leder har vært involvert i de fleste prosesser.  

Styremedlemmer og daglig leder har deltatt i konferanser knyttet til anlegg, folkehelse, inkludering, 
idrettsrådssamarbeid og frivillighet. Dette i regi av egen kommune, fylkeskommune, idrettskretser og 
idrettsforbund. 
 
Styreleder og daglig leder deltok i september på nasjonal idrettsrådskonferanse i Ålesund i regi av 
Norges idrettsforbund. 
 
Daglig leder har blitt avlastet med arbeidsoppgaver knyttet til inkludering av inkluderingsansvarlig i 
50% stilling fra juli 2019. Stillingen er finansiering av prosjektmidler. Styret anser den midlertidige 
ansettelsen som strategisk for idretten og kommunen – med felles mål om #mindre ulikhet. 
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4.3.3 SAMMENSLÅING AV IDRETTSRÅDENE I HURUM, RØYKEN OG ASKER. 
Med bakgrunn i etablering av nye Asker kommune, inviterte Asker idrettsråd til det første felles møte 
mellom styrene i Idrettsrådene i Hurum, Røyken og Asker 6. juni 2016. Et arbeidsutvalg ble etablert 
med to representanter fra hver av Idrettsrådene i Hurum og Røyken og tre representanter samt vara 
og ekstern ressursperson fra Asker. Daglig leder i Asker idrettsråd, Gry Garlie har vært sekretær.  
 
Intensjonsavtale for sammenslåing av de tre Idrettsrådene ble underskrevet 30.11.2016 og avtalen 
har gitt føringer for samarbeidet mot formell etablering av idrettsrådet i ny kommune.  
 
Arbeidsutvalget besluttet ved inngangen til 2019 å avholde sine møter samtidig med styremøtene for 
Asker idrettsråd og sakskartet har gjennom året gått fra å være todelt til å dreie seg i retning av felles 
agenda for alle de tre idrettsrådene.  
 
Idrettsrådene i Asker, Røyken og Hurum hadde ved årsmøte våren 2019 flere likelydende saker på 
sakslisten for å styre mot sammenslåing. Sammenslåing av idrettsrådene ble vedtatt i ekstraordinært 
årsmøte høsten 2019 med effekt fra 01.01.2020.  
 
Arbeidsutvalget har høye ambisjoner for det nye idrettsrådet, og ønsker at Asker kommune skal være 
ledende i Norge på idrett og fysisk aktivitet. Det nye idrettsrådet vil arbeide for at idretten skal få 
best mulige rammevilkår og være en viktig medspiller for kommunen i forbindelse med 
samfunnsansvar, folkehelse og forebyggende arbeid. 
 
Med rundt 37 000 medlemmer fordelt på 97 idrettslag, er idretten en betydelig aktør og verdi-skaper 
i ny, sammenslått kommune. Den er også helt vesentlig for identiteten og profilen i den nye 
kommunen. Idrettsrådet vil arbeide for at nye Asker skal bli Norges idrettsbygd, og vil planlegge for 
aktiviteter, arrangementer og anleggsutvikling med dette som mål.  
 
Ambisjoner fra 2018 om å arbeide tettere med rammeverk for samarbeid mellom idretten og 
kommunen, med felles mål om Aktive Lokalsamfunn, er iverksatt i 2019. 
 
4.3.4 HØRINGSUTTALELSER OG INNSPILL 
 
Idrettsrådet behandler relevante saker med idrettslig interesse. Sakene styrebehandles før 
oversendelse til kommune, idrettsforbund eller andre instanser. Det har i 2019 vært enstemmige 
oversendelser i samtlige saker. Idrettsrådet har i perioden avgitt uttalelser blant annet i følgende 
saker: 
 

§ Sak om nærdemokratiske ordninger 
§ Sak om kunstgressbaner i Asker 
§ Innspill til prosjektledelsen nye Risenga ishall 
§ Innspill til komité teknikk, kultur og fritid om 

handlingsprogram 
§ Sak om Risenga ishall – forprosjekt, omfang, 

kostnader og kontrakter 
§ Vei og parkering til Frisk Asker sitt fotballanlegg 

på Vettre 
§ Innspill til rådmannens forslag til 

Handlingsprogram 2020-23 
§ Innspill til dialogmøte med Formannskap og 

gruppeledere om HP 2020-23 

§ Innspill til Miljødirektoratets høring om forskrift 
om håndtering av gummigranulat  

§ Sak om gebyr og brukerbetaling 2020 
§ Innspill til rådmannens forslag til HP 2020-23 - 

tilleggsinnstilling  
§ Sak om kommunal lånegaranti Nasjonalt 

kompetansesenter for sykling 
§ Sak om idrettshall Risenga – valg av løsning 
§ Høringssvar på Idrettsmeldingen  
§ Sak om Gjellum idrettsanlegg – merkostnader 

ved å erstatte gummigranulat med bioinnfyll 



4.3.5 MÅLOPPNÅELSE I PERIODEN 
Asker idrettsråds utgangspunkt er vedtektene, vedtatt arbeidsprogram, samarbeidsavtalen med 
kommunen og føringer fra NIF og de oppgaver som følger herunder.  
 
Idrettsrådets viktigste oppgave er å sikre gode rammebetingelser for idretten. Asker kommune 
planlegger for økt befolkningstetthet i utvalgte områder. I den sammenheng blir det ekstra viktig å 
påse at det sikres areal for framtidige idrettsanlegg.  
 
Idrettsrådet har ambisjon om å opptre redelig, ryddig og med åpenhet om veivalg, mål og strategier i 
sin kommunikasjon med omverden. 
 
Følgende hovedområder ble vedtatt i arbeidsprogrammet for 2019: 
a) Skape økt aktivitet i befolkningen  
b) Sikre god anleggsutvikling  
c) Utvikle Asker som idrettsdestinasjon  
d) Stimulere til utvikling av idrettslagene  

 
 

Skapt økt aktivitet i befolkningen gjennom;  
 
§ Vært pådriver for harmonisering av treningstidene for Asker, Røyken og Hurum 
§ Vært pådriver for harmonisering av tilskuddene til idrettslagene 
§ Vært pådriver for å styrke forutsigbare støtteordninger til klubbene for å bidra til lavest mulig 

kostnadsnivå 
§ Etablert «Aktive lokalsamfunn» som en samarbeidsmodell mellom kommunen, idretten og 

næringslivet med mål om trygge og aktive oppvekstsvilkår for barn og unge. Gjennom dette kan 
samarbeidet med skole og SFO utvikles, arbeidet med BUA videreutvikles, aktivitetsguide 
ordningen videreføres og Fun Friday harmoniseres med lignende ordning i Røyken og Hurum 

§ Videreført arbeid med støtteordninger for mennesker med nedsatt funksjonsevne, økonomisk 
vanskeligstilte og flyktninger/innvandrere  

§ Mulighet for inkludering i idrettsaktiviteter for alle er satt høyt på agendaen i idrettsrådets 
arbeid for politiske bevisstgjøring knyttet til mulighetene idrettslagene gir. 

§ Aktive lokalsamfunn er blitt etablert og forankret som modell blant politikere og administrasjon i 
Asker. Idrettsrådet jobber videre med å få mer forpliktende finansiering til administrering av 
arbeidet med BUA, Aktivitetsguideordningen og koordinering av samarbeidsavtaler mellom skole 
og idrettslag. Det skulle etter planen avholdes seminar med oppvekstsektoren høsten 2020, men 
dette har blitt forsinket pga Covid-19 epidemien. 

§ Politisk påvirkning og konkrete resultater knyttet til aktivitetsguide ordningen, som idrettsrådet 
tok tilbake til idretten, etter et uvurderlig oppstarts-samarbeid med Asker kommunes avdeling 
Aktiv Fritid. Det er over HP bevilget midler for å sikre finansieringen av Aktivitetsguideordningen. 
Det gjenstår bare å finne en bærekraftig modell for administrasjon av ordningen.  

§ Etablering av to BUA utlånssentraler i Asker og prosess for etablering av BUA Borgen. Utlån av 
idrettsutstyr har vært svært vellykket.  

§ Videreføring av Fun Friday i Heggedalshallen og i Vollen hallen, som fungerer og er i godt gjenge. 
  

 
Sikret bedre anleggsutvikling gjennom; 

§  Arbeidet for at det avsettes midler også til mindre idrettsprosjekter/nærmiljøanlegg slik at 
anlegg bygges jevnlig ved siden av de store idrettsanleggsinvesteringene. Dette oppnås gjennom 
målrettet arbeid for å få økt tilskudd investeringer til mindre idrettsanlegg til 10 mill. kr årlig. 
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§ Vært pådriver for at arbeidet med ny Kommuneplan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 
fremskyndes for nye Asker 

§ Arbeidet for at idrettsanlegg videreutvikles som sentrale møteplasser i hele kommunen 
§ Målrettet arbeid sammen med idrettslagene for å få realisert finansiering til minimum 10 anlegg 

på prioritertanleggslisten. 
§ Igangsatt mulighetsstudie om Folkehallen 
§ Økt tilskudd til mindre idrettsanlegg har vært blant idrettsrådets prioriterte innspill ved 

behandling av budsjett 2020, men fikk ikke tilslutning til forslaget. 
§ Bidratt til at idrettslagenes behov har blitt ivaretatt i planlegging for bygging av Leikvoll C. 
§ Aktiv part i utvikling av treningsanlegg for cricket på Risenga. Anlegget ble åpnet høsten 2019. 
§ Sikret full-finansiering av Nye Gjellum idrettspark, hvilket har vært idrettsrådets viktigste 

prioriterte innspill ved enhver politisk sammenheng de siste årene. 
§ Deltakelse i prosjekt- og styringsgrupper har bidratt til gode planer for utvikling av idretts-

anleggene samt å sikre at anleggene blir sentrale møteplasser for innbyggerne i kommunen. 
§ Avholdt AIR Forum om anlegg og avholdt møter med de enkelte idrettslagene for å få bedre 

forståelse for idrettslagenes behov for anlegg. 

 
Utviklet Asker som idrettsdestinasjon gjennom;  

§ Videreutviklet Idrettskonferansen, inkludert Samspillskonferansen/Idrettens Møteplass og 
Idrettens Hederskveldsom konsept 

§ Pådriver for å sikre gjennomføring av velodrom i Asker – hvilket vil sette Asker i betydelig større 
grad på idretts-kartet. 

 
Stimulert til utvikling av idrettslagene gjennom;  

§ Motivert til etablering av idrettsnettverk på tvers av våre tre kommuner 
§ Videreutviklet AIR Forum som felles forum for hele Askeridretten 
§ Gjennomført 4 AIR Forum med dialog med idrettslagene medlemmer 
§ Synliggjort Askeridrettens idrettspolitiske dokument i forbindelse med kommunevalget 2019 
§ Forberedt til samordning og organisering av nye Asker idrettsråd i forbindelse med 

kommunesammenslåing 2020. Arbeidet med fusjonering av Idrettsrådet er i praksis gjennomført.  
§ Gjennomført kurs om spillemiddelordningen sammen med Asker kommune, avd. Natur og Idrett. 
§ Det har vært god dialog og godt samarbeid med politikere gjennom året.  
§ Det har vært avholdt flere møter med idrettslag knyttet til særlige utfordringer det enkelte 

idrettslag har stått overfor. 
§ For å støtte idrettslagenes arbeid for inkludering av mennesker med nedsatt funksjonsevne, 

økonomisk vanskeligstilte og flyktninger har det vært tett samarbeid med NAV, flyktningeteamet 
og daglig leder i idrettsrådet. 

§ Flere idrettslag har presentert sine fremtidsplaner i tilknytning til Asker idrettsråds styremøter.  
 

    



4.4 ANLEGG 
4.4.1 ANLEGGSUTVIKLING I ASKER 
I Asker kommune har det vært høy byggeaktivitet og investeringer i anlegg har aldri vært høyere. Det 
gledelige er at dette i stor grad gjelder både for store anlegg, mindre anlegg og for 
samarbeidsprosjekter mellom idrett og egenorganisert aktivitet. 
 
To av de største anleggene hvor bygging er påbegynt er ny ishockey-hall og utvidelse av Leikvoll 
idrettshall til 3 håndballflater. Begge anleggene får god publikumskapasitet og spesielt gledelig er det 
at idretten og kommunen i fellesskap har stått bak lagt politisk sak om   ny kamparena/publikumshall 
for håndball og basketball. 
 
Hvalstad aktivitetspark ble ferdigstilt i 2019. Dette er et godt eksempel på samarbeid mellom 
idrettslag, skole og lokalmiljøet. Asker idrettsråd arbeider for at flere slike prosjekter skal realiseres i 
samarbeid mellom organisert og egenorganisert idrett. Idrettsparkene på Nesøya, Risenga, Vollen og 
Føyka er andre eksempler på gode anlegg der organisert og egenorganisert aktivitet kombineres. 
 
De nye arenaene bidrar til at Askeridretten oppfyller noen våre målsettinger om å: 
 
§ Skape økt aktivitetsnivå i befolkningen 
§ Sikre god anleggsutvikling  
§ Utvikle Nye Asker som en idrettsdestinasjon 
 
En av Asker idrettsråds viktigste oppgaver er å gjøre prioriteringer på vegne av idretten i kommunen. 
Idrettsrådet har ambisjon om å skape mest mulig forutsigbarhet og rettferdighet for idrettslagene i 
idrettsrådets arbeid. I 2019 har idrettsrådet hatt spesielt fokus på å få oversikt de ulike ordninger for 
tilskudd til bygging og drift av anlegg som er i de 3 kommunene som skal slås sammen 1. januar 2020. 
 
Harmoniseringsarbeid for å komme frem til like ordninger i den sammenslåtte kommunen har stått 
på idrettsrådets agenda. Dette arbeidet kom ikke i gang i 2019 idet politiske føringer gjennom 
temaplaner først må besluttes. Idrettsrådet har hatt flere samlinger for å forberede idretten på 
denne prosessen. I dette arbeidet har vi blant annet hatt fokus på følgende punkter: 
 
§ Gratis trening for barn og unge i idrettshallene i hele kommunen. 

§ Vi må etterstrebe at det er lav terskel for å begynne med idrett. 
§ Vi må sørge for at tilbudet er mangfoldig og favner flere 
§ Vi må sørge for at det er lik (lav) kostnad for utøverne uavhengig av om anlegget er 

privat eller offentlig eid 
 

§ Like og rettferdige tilskuddsordninger til idrettsanlegg 
§ Øke potten for tilskudd til drift av idrettslags eide anlegg. 
§ Videreføre og inkludere alle fotballbaner i den såkalte «Eie/Leie» ordningen. 

 
Idrettsrådet har gjennomført et AIR Forum der anlegg var tema, og det har vært flere mindre 
samlinger med sammenslåing og bli kjent med ordninger som finnes i de forskjellige kommunene. 
 
Det har vært spesielt stor aktivitet i fotballnettverket i 2019. Fokuset har vært miljø og forurensing i 
forbindelse med gummi-granulat som innfyll i fotballbaner. Asker idrettsråd har vært aktiv i 
diskusjonen og utnevnt en gruppe fra klubbene av personer som har spesiell kompetanse og 
interesse for temaet. Klubbene i nye Asker jobber sammen med idrettsrådet om å prioritere 
rehabilitering og nybygg på en miljøvennlig måte fremover. 
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Vi har gitt innspill til Asker kommune og den politiske debatten. Konklusjonen er at det ikke kommer 
til å bli bygd nye baner med gummi-innfyll i Asker fremover. Tiltak blir gjort på gamle baner for å 
begrense spredning og kommunen er positiv til å påta seg merkostnad for å velge innfyll som ikke 
forurenser. 
 
Forskuttering av spillemidler ble vedtatt av Asker Kommune og ordningen ble tatt i bruk i 2019. Dette 
er en sak vi har kjempet for i mange år, og vil bedre muligheten for klubbene til selv å gjennomføre 
bygging av flere idrettsanlegg. 
 
 
4.4.2 PRIORITERINGER 
En av Asker idrettsråds viktigste oppgaver er å gjøre prioriteringer på vegne av idretten i kommunen. 
Idrettsrådet ønsker å skape mest mulig forutsigbarhet og rettferdighet for idrettslagene og 
idrettsrådets arbeid, og benyttet for et par år siden betydelige ressurser på å utvikle en 
prioriteringsmodell som et viktig underlag for idrettsrådets diskusjoner og beslutninger knyttet til 
anleggsprioriteringsliste. Modellen er utviklet i tett samarbeid mellom konsulentselskapet Atkins 
Norge, idrettsrådet og idrettslagene. 
 
De enkelte idrettslagene har meldt inn sine prosjekter og selv gitt dem skåring fra 1 til 6 innenfor de 
enkelte kriteriene som er gitt i modellen. Modellen inneholder 20 ulike kriterier som er gitt en 
innbyrdes vekting av idrettsrådets styremedlemmer. I tillegg til den automatisk genererte 
prioriteringslisten som kommer ut av modellen, har styret lagt følgende til grunn for sin prioritering: 
 

I. Anlegg som allerede har finansiering, men som trenger kommunens lånegaranti for å bli 
tildelt tippemidler, prioriteres. 

II. Et utvalg av mindre anlegg som til sammen har en kostnadsramme på ca. 1 million kroner, 
prioriteres. 

III. Anlegg som er forbundet med stor grad av usikkerhet med hensyn på reguleringsplan eller 
lignende blir satt på vent. 

 
 
Asker idrettsråd har tatt både idrettslagene og politikerne på alvor og gjort et grundig arbeid knyttet 
til å utarbeide et best mulig utgangspunkt for å gjøre prioriteringer på vegne av idretten i Asker. 
Idrettsrådet påser at idrettens prioriteringsprosess er godt koordinert med kommunens planprosess 
for å sikre effektiv saksbehandling.  
 
Idrettens prioriteringsliste for nye Asker utarbeides i fellesskap i 2020, som videreføring av prosesser 
i 2019. 
 
 
4.4.3 IDRETTSRÅDETS HOVEDPUNKTER I INNSPILL TIL HANDLINGSPROGRAM 2020-23 
Dialogmøte med komité for teknikk, kultur og fritid i mars 2019 var første innspillsmulighet til 
politikerne knyttet til Handlingsprogram (HP) 2020-23. Asker idrettsråd gav samlet innspill til fra de 
tre idrettsrådene for anbefalinger til idrettsrelaterte investeringer. Anbefalingene har blitt fulgt opp 
mot rådmannen og folkevalgte gjennom året og styret politiske møter og prosesser høsten 2019 for å 
sikre størst mulig gjennomslag. 
 
Følgende momenter ble spilt inn, på bakgrunn av tidligere prosesser og prioriteringer i det enkelte 
idrettsråd: 
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Prinsipielle innspill: 
§ Tilskuddordninger kan ikke reduseres i en periode der harmonisering ennå ikke er foretatt. 

Forslag om å kutte kr. 750 000 må reverseres. 
§ Tilleggskostnader til miljøhensyn ved nyinvestering og rehabilitering av idrettsanlegg må 

klarlegges og kostnader medtas i HP 2020-23 
§ Prinsipp om gratis trening for barn og unge må fortsatt være gjeldende for kommunale 

idrettsanlegg i Asker. Idretten, folkevalgte og kommunen må sammen finne gode løsninger og 
modeller for gratis trening i kommunale og idrettslagseide anlegg. Det må lønne seg også for 
idrettslag å bygge idrettsanlegg og tilskuddsordninger må sees på også med dette for øyet. 

 
Idrett og anlegg: 
§ Engangstilskudd til prosjekter: 

§ Oppgradering lysløype Huringen 650 000.- 
§ Mulighetsstudie Folkehallen 500 000.- 
§ Utvidelse Ros Arena/anlegg 400 000.- + kommunale lånegarantier 

§ Øke tilskudd til mindre idrettsanlegg til kr. 10 000 000 
§ Forplikte merkostnader knyttet til klimaklok idrett (blant annet miljøhensyn ved 

kunstgressbaner) 
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4.5 SAMFUNNSANSVAR 
4.5.1 IDRETTSGLEDE FOR ALLE 
Det viktigste og største inkluderingsarbeidet innen idretten skjer hver dag i idrettslagene, både i 
den regulære aktiviteten og gjennom spesialtilbud fra klubbene.  

Idretten er en betydelig samfunnsaktør i Asker kommune. Å tilrettelegge for aktivitet for alle som 
ønsker er et mål for inkluderingsarbeidet til Asker idrettsråd. Idrettens egen visjon «Idrettsglede for 
alle» legger føring og tydelig retning for Asker idrettsråds mål og aktivitet. I samarbeid med 
kommunen og andre frivillige organisasjoner jobber vi for at vi i Asker skal være en kommune å se til 
når det gjelder idrettens folkehelsearbeid.  
 
Inkludering er først og fremst en holdning. Vi jobber med å se det hele mennesket og ikke skille på 
bakgrunnsvariabler. 

 
I arbeidet for å rekruttere barn og unge 
inn i idretten, jobber vi utfra et 
familieperspektiv, hvor de foresatte har en 
viktig rolle. Barne- og ungdomsidretten i 
Norge er stort sett drevet av foresatte i 
synlige og usynlige roller, og nye familier 
er også fremtidige ressurser inn i 
organisasjonen på ulike plan. Idretten er 
en medlemsbasert organisasjon, hvor 
aktiviteten er avhengig av den enkeltes 
vilje til forpliktelser og ansvar. Da må vi i 
fellesskap skape forutsetninger for dette 
kan skje på best mulig måte. 
 

Idrettslagene er gode på å finne løsninger for at alle skal få mulighet til å delta. Asker idrettsråds 
oppgave er å gjøre idrettslagene og de frivillige i enda bedre stand til å håndtere 
hverdagsinkluderingen og legge grunnlag for gode planer og holdninger for inkluderingsarbeid i eget 
idrettslag/klubb.  
 
Asker idrettsråd søker eksterne midler for gjennomføring av prosjekter der idretten kan være med å 
gjøre en forskjell i samfunnet. Vi har i 2019 mottatt følgende eksterne midler: 
 

Prosjekt Mottatte midler Tilskudds yter 
BUA 400 000 – BUA Asker/ BUA Aktiv BUFDIR 
Aktivitetsguide ordningen 500 000 per år  Asker kommune, HP 
Aktive Lokalsamfunn 330 000 Gjensidigestiftelsen 
AIR som samfunnsutvikler 110 000 Akershus idrettskrets 
Totalt 1 340 000  

 
Utfordringer: 
Mye av inkluderingsarbeidet i Asker idrettsråd bygges på møter med klubber, kommunale enheter, 
enkeltpersoner, ulike nettverk herigjennom og synliggjøring av muligheter og utfordringer. Dette er 
tidskrevende og utrolig viktig for å sikre at vi kommer i kontakt med barn og unge i målgruppen og at 
vi kan bistå med riktig hjelp og veiledning.  
 
I dag er Inkluderingsansvarliges stilling finansiert gjennom ulike prosjektmidler. Gjennom mer 
forutsigbarhet i forhold til finansiering av stillingen kan man få til mere bærekraftige og gode 
folkehelsetiltak for barn og unge i Asker kommune. 
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4.5.2 PARAIDRETT 
Asker idrettsråd understøtter idrettslagene som har tilbud for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. Idrettsrådet bidrar med koordinering, støtte av enkeltprosjekter, tilskudd, 
informasjon, møteplasser og dialog med idrettslagene for å sikre et mest mulig variert 
paraidrettstilbud i Asker.  
 
Idrettslagene opplever det vanskelig å igangsette tilbud for målgruppen fordi man har vanskelig for å 
finne målgruppen.  
 
Askeridretten tilbyr blant annet ishockey, fotball, turn, judo, golf, seiling, tennis, padling og allidrett 
for målgruppen. 
 
 
Askeridrettens prosjekter, i tillegg til den daglige aktiviteten, som fremmer inkludering er BUA 
utlånssentrale, Aktivitetsguide ordningen, Fun Friday og Aktive Lokalsamfunn 
 
4.5.4 BUA UTLÅNSSENTRALER I ASKER 
Asker idrettsråd har i dag totalansvaret for BUA i Asker. Bakgrunnen for dette er at vi ser at 
frivilligheten kan være med å bidra med store samfunnsoppgaver samtidig som vi tilfredsstiller krav 
fra egen organisasjon. Oppgaven med å «eie» ansvaret er stort – større enn antatt ved igangsetting. 
Idrettsrådet har satt fokus på problemstillingen i 2019, men ikke kommet til avklaringer med 
kommunen om hvordan BUA skal organiseres/drives videre. 

 
Foto: AIR – fra Gi Tid festival i                   Foto: AIR – Asker Freestyleklubb stiller    Foto: AIR – Helsesista besøkte  
Hvalstad aktivitetspark    opp med kult utstyr og kul aktivitet           BUA aktivitetsdag på Hovedgården 
 
Siden oppstart har Asker idrettsråd jobbet aktivt med synliggjøring av BUA og dens muligheter for 
innbyggerne. Gjennom økt profilering og fornøyde kunder har kundemassen økt kraftig det siste året. 
Vi har lagt vekt på at BUA skal være et spennende sted, med et godt utvalg av utstyr. «Det skal være 
kult å gå på BUA», med denne profilen vil det bli mindre stigmatiserende for de som trenger å bruke 
BUA av økonomiske årsaker. 
  
BUA Heggedal og BUA aktiv har siden oppstart vært mye ute på aktivitetsdager i regi av BUA/Asker 
idrettsråd og i samarbeid med andre frivillige organisasjoner. Vi har også hatt et større samarbeid 
med skoler og barnehager det siste året enn tidligere og har bidratt med utstyr ved ulike 
skolearrangement. 
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Mange av aktivitetsdagene og aktivitetene har styrket barn og unges tilhørighet til sine 
lokalmiljøer.  Ved å ta med oss BUA utstyr ut har vi også klart å få flere barn i aktivitet, i tillegg 
hjulpet noen av de videre inn i organiserte aktiviteter i sine lokale idrettslag.  
 

Sitat fra en rektor: 
«Hadde ikke NN hatt mulighet til å være 

ute i aktivitetsparken med BUA utstyr hadde han ikke kunnet 
være med på denne festivalen» 

 

 
BUA er etablert som et ledd i politisk sak om «Aktivitetskortet» (med mål om å bekjempe 
barnefattigdom) og Asker kommune støtter hver BUA med kr. 100 000 i driftsmidler årlig. Saken 
omfatter også aktivitetskalenderen «Aktiv i Asker» og aktivitetsappen «A!A». 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Siden oppstart i 2017 har følgende eksterne midler blitt tilført kommunen gjennom idrettsrådets 
søknader til ulike eksterne tilskudds givere: 
 
§ 2017: kr. 630 000 fra Gjensidigestiftelsen til BUA Heggedal og BUA Holmen 
§ 2018: kr. 450 000 fra Gjensidigestiftelsen til BUA Borgen 
§ 2018: kr. 400 000 fra BUFDIR til BUA Asker (Heggedal og Holmen) 
§ 2018: kr. 140 000 fra Sparebankstiftelsen til BUA Aktiv 
§ 2018:  kr.     5 000 fra Mathea til BUA Heggedal 
§ 2019:  kr. 400 000 fra BUFDIR til BUA Asker og BUA Aktiv 

 
Muligheter for BUA Asker / BUA Aktiv 
§ Verktøy for å sikre en mer aktiv befolkning 

og bedre folkehelse 
§ Motivator for å bidra til livslang 

idrettsglede 
§ Verktøy for å motvirke utenforskap 
§ Verktøy for fokus på delingsøkonomi og 

gjenbruk 
§ Mulighet for samskaping mellom 

frivillighet og kommune 
§ Aktivitetskurs for ungdom 

 

§ Sammen med Aktivitetsguidene gi barn 
andre mestringsarenaer i skoletid og 
aktivitetsdager (sykkeldag, skidag, aktive 
friminutt med fysisk aktivitet) 

§ Bidra til og lage aktiviteter og tilbud i 
skolens ferier, gjennom å fylle våre 2 BUA-
hengere med aktivitetsutstyr og kjøre 
rundt til skoler og steder i kommunen 

§ Motivator for å øke medlemskap i 
idrettslagene 

Utfordringer BUA Asker 
§ Bærekraftig organisering er største utfordring. I dag driftes den enkelte BUA ved hjelp av 

driftsmidler fra kommunen. er ikke avsatt midler til koordinering, administrasjon, opplæring, 
sikkerhet, innkjøp, vedlikehold med mer. 

§ Synliggjøring i de tilfeller BUA skal lokaliseres på kommunalt formålsbygg (på grunn av regler for 
skilting på offentlige formålsbygg). 
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I det følgende vises rapport til BUFDIR etter at Asker idrettsråd mottok kr. 400 000 til videreutvikling 
av to BUA utstyrssentraler i Asker i 2019:  
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4.5.5 AKTIVITETSGUIDE ORDNINGEN 
Asker idrettsråd mottok i 2017 kr. 550 000 i prosjektmidler fra BUFDIR til å opprette Aktivitetsguide 
ordningen i Asker. Gjennom ordningen vil vi nå ut til de barn og unge som idretten ellers ikke når. 
Gjennom en guide som bindeledd mellom familien, barnet og idrettslaget blir de inkludert i idretten. 
 
Idrettsrådet er svært glad og stolt over at våre aktivitetsguider har gjort så solid jobb at våre 
politikere vedtok å støtte med kr. 500 000 i driftsstøtte i en 4-års periode allerede fra 2019.  
 
En aktivitetsguide finner frem til individuelle løsninger for det enkelte barn og den enkelte familie. 
Bidraget i hvert tilfelle kan være å finne riktig kontaktperson i klubbene, praktisk hjelp til å finne frem 
til treningsstedet første gang og relevante ordninger for økonomisk støtte. Det kan også være 
omfattende dialog med familien, støtte til å forstå og overkomme språklige og kulturelle barrierer og 
økonomi. Ordningen er en katalysator for å komme i gang og ikke en varig støtte for den enkelte.  
 

Aktivitetsguideordningen  
fungerer! 

 
Vi har hjulpet over 300 barn/unge inn i idretten og i 
dag er over 150 av barna fremdeles aktive i 
Askeridretten. I tillegg er mange barn og unge er 
med på idrettens/BUA Aktiv sine feriecamper 
gjennom ordningen.  
 
Aktivitetsguidene fyller avstanden mellom familier 
og svømmehallen, idrettshallen eller skiløypa. Vi har 
10 aktive guider som til sammen snakker 14 
forskjellige språk, Vi har aktivitetsguider med ulik 
bakgrunn, kjønn og alder og dette gjør at vi på en 
god og trygg måte kan bistå barn og familier på en 
noe mer ufarlig måte enn offentlige instanser. 
 

Aktivitetsguideordningen bidrar til inkludering, nedbryting av språklige barrierer, aktivitet og godt 
folkehelsearbeid. Dette er det enkel-tiltaket som uten sidestykke har rekruttert flest barn inn i den 
organisert idretten i Asker. 
 
Vi opplever at ved å jobbe på denne måten hvor språk, dialog og nærvær er viktige verktøy for å sikre 
kulturforståelse og deltagelse i idrett, oppnår vi samtidig så mye, mye mer. Både for familiene som 
inkluderes, for samfunnet og for idretten. 
 
Vi vil takke alle våre aktivitetsguider for fantastisk innsats. Uten hver enkelt aktivitetsguides innsats 
hadde ikke vi ikke fått de resultatene vi har fått. 
 
Noen samarbeidspartnere: 
§ Idrettslagene 
§ Enheter i kommunen – blant annet Aktiv 

fritid, Velferdslab, oppvekst, 
Helsesykepleiere, flyktningetjenesten 

§ NAV 
§ Barnevernet 
§ JobbAsker - Asker Næringsråd 
§ Innbyggertorgene 

 
Utfordringer Aktivitetsguide: 
§ Noen barn har store utfordringer (adferd) slik at det er vanskelig for idrettslagene alene å 

håndtere barnet og treningstilbudet samtidig. Et samarbeid med støttekontaktordningen, ol i 
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kommunen kunne gjort det lettere for barnet å mestre aktiviteten med støtte. I enkelte tilfeller 
slutter barnet når aktivitetsguiden trekker seg ut. 

§ Målet er at foresatte til barn og unge i Aktivitetsguideordningen skal bli selvhjulpne. Vi ser 
mange som ikke kommer inn på arbeidsmarkedet, kurs, skole ol., og gjør det vanskelig å kunne 
betale for barnas fritidsaktiviteter. 

§ I de mest vanskeligstilte familiene er det vanskelig å trekke seg ut, da vi erfarer at barna slutter i 
idretten når aktivitetsordningen ikke er der som en støtte og ramme (henger litt sammen med 
punktet over). 

§ Det er veldig tidkrevende og vanskelig å for en «vanlig» guide å få til samarbeid med kommunens 
enheter for å finne riktig hjelp og samarbeidspartnere da de fleste av våre guider har dette som 
en ekstra jobb på fritiden og kommunene er åpnet på dagtid.   

 
 
4.5.6 FUN FRIDAY / ÅPEN HALL 
Fun Friday er et «åpen hall» tilbud for aktivitet gjennom idrettslagene til barn og unge med og uten 
medlemskap i idrettslaget. Asker idrettsråd har overordnet ansvar for etablering og videreutvikling 
av Fun Friday i klubbene i Asker. Gjennom Fun Friday aktiviserer klubben/ungdom annen ungdom 
fredager i to idrettshaller i kommunen.  

Aktiviteten er egenorganiset fri utøvelse av idrett uten konkurransepress. Tilbudet gjennomføres av 
Gui Sportsklubb i Vollen Idrettshall og av Asker Innebandyklubb i Heggedalshallen. Idrettslagene har 
tatt et stort ansvar for gjennomføring, og spesielt vil vi trekke frem hvor stor oppslutning det er om 
aktiviteten i Vollen og innsatsen Gui Sportsklubb har lagt ned for å skape et engasjement langt 
utenfor idrettslagets aktivitet. Det er et tydelig behov for denne type arena, og idrettslaget stiller opp 
som ressurs – fordi de kan! 
 
En rekke kommunale og idrettslagseide idrettsanlegg har, i større og mindre grad, åpnet opp 
anleggene i ferier, med aktivitetstilbud fra ulike idrettslag. Dette er med på å avlaste en ellers presset 
anleggssituasjon i Asker. All honnør til Asker kommune og idrettslag!  

 
 
 
 

 
 
 

 
 

FRIDAY
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4.5.7  AKTIVE LOKALSAMFUNN 
Asker idrettsråd er opptatt av å skape trygge og aktive oppvekstsvilkår for barn og unge i Asker 
kommune. Gjennom samarbeid mellom idretten og skolen har vi i fellesskap stor mulighet for å 
skape synergieffekter som vil tjene lokalsamfunnet, idrettslaget, kommunen og fellesskapet.  
 

Aktive lokalsamfunn er  
vår betegnelse på nærmiljøer 

der idrettslaget har tatt et utvidet ansvar  
for å styrke tilhørigheten, fellesskapet og 

aktivitetsnivået blant innbyggerne. 
 

 
Dette er lokalsamfunn hvor skolen, idrettslaget, foreldre (FAU) og andre frivillige organisasjoner i 
felleskap legger til rette for: 
 
§ En aktiv start med fokus på grunnleggende bevegelsesglede i barneskolealder 
§ Ungdomsidrett på ungdoms premisser med fokus på sosiale fellesskap 
§ Å utvikle lokalsamfunn med aktivitet på tvers va generasjoner.  

 
 
Fysisk aktivitet er viktig.  
Tilhørighet er viktig. 
 
Idrettsrådet kan være et kraft-
senter i samarbeidet mellom 
frivilligheten og kommunen og 
mellom idretten og andre frivillige 
organisasjoner. Vi ønsker å gjøre 
dette med henblikk på å skape 
livslang idretts- og aktivitetsglede 
og vi gjør dette gjennom 
rammeverket «Aktive 
Lokalsamfunn» som Buskerud 
idrettskrets har etablert. 
 

 
I løpet av 2019 har vi fått flere viktige avklaringer knyttet til rammeverket og modellen Aktive 
Lokalsamfunn: 
 
1. Årsmøtevedtak i Asker idrettsråd om å avsette inntil 20% av LAM midler til prosjekter relatert til 

Aktive Lokalsamfunn og inkluderingsarbeid. Vi minner om forutsetning om å benytte idrettens 
midler er at også kommunen og stiftelser/næringsliv bidrar økonomisk. 

2. Deltagelse på rektormøte høsten 2019 og beslutning fra direktør for oppvekst om å satse på 
Aktive Lokalsamfunn sammen med idretten.  

3. Beslutning fra idrettsrådet og oppvekstsektor om å avholde felles Aktive Lokalsamfunns-
konferanse der alle idrettslag inviteres og alle rektorer forventes å stille. Konferansen «Sammen 
om barna» finansieres med midler fra kommunen og lovnad om tilskudd til idrettsrådet fra 
Sparebankstiftelsen/Gjensidigestiftelsen gjennom Buskerud idrettskrets. 
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Idrettsrådet har avholdt workshops og samlinger knyttet til Aktive Lokalsamfunn både i Asker og 
Røyken. I Asker har dette vært med representanter blant annet fra: 
 
Vollen:  Gui Sportsklubb, Arnestad skole, Vollen ungdomsskole, Destinasjon Vollen 
   Vollen Nærmiljøsentral, Vollen Vel, Vollen helselag 
Landøya: Asker Basketball Club, Landøya Ungdomsskole 
Borgen:  Asker Fotball, Asker Turnforening, Asker Basketball Club, Warya Idrettsklubb, 
    Asker Fleridrettslag, Asker skiklubb, Borgen ungdomsskole, Rønningen skole, 
    Hagaløkka skole, Borgen Nærmiljøsentral, Borgen Vel, Borgen innbyggertorg, Lions 
    Borgen, Vardåsen kirke, Asker Turlag,  
 
Vi takker for fantastisk delingskultur i idretten og har fått låne både kompetanse og ressurser av 
Buskerud idrettskrets, Drammen idrettsråd, Drammens Ballklubb og Åssiden Idrettsforening. 
 
 
4.6 KOMMUNIKASJON 
4.6.1 KOMMUNIKASJONSPLATTFORMER 
 
www.askeridrettsrad.no 
Asker idrettsråd er opptatt av informasjonsdeling og benytter hjemmesiden til å formidle 
informasjon av viktig karakter mellom idrettsrådet og lagene, fra kommunen til lagene, og fra 
Akershus idrettskret og Norges idrettsforbund til lagene. 
 
Idrettsrådet legger ut informasjon om kurs og konferanser, oversikt over tilskuddsmidler, viktige 
frister, innkallinger og kunngjøringer. Hjemmesiden har ikke fungert optimalt de to siste årene og 
styret besluttet i 2018 å etablere hjemmeside på en kjent plattform. Norges idrettsforbunds løsning 
med hjemmesider for idrettsråd er testet, men har ikke tilstrekkelig med funksjonalitet for Asker 
idrettsråd.  
 
Asker idrettråd ønsker åpenhet og god kommunikasjon med idrettslagene. Det er derfor beklagelig at 
prosessen med å etablere nye hjemmesider har gått på bekostning av idrettsrådets evne til enhver 
tid å være ajour med informasjon vi har til hensikt å dele. 
 
www.facebook/askeidrettsrad/ 
Asker idrettsråd benytter facebook som kanal for oppmerksomhet på saker knyttet til idrett og fysisk 
aktivitet. Facebook er blitt en viktig kanale for informasjon til idrettslagene, administrasjonen i 
kommunen, politikere og idrettsvenner generelt. 
 
Andre facebook sider som idrettsrådet administrerer er BUA Heggedal, BUA Heggedal Personal 
(lukket), BUA Holmen, Aktivitetsguide Asker (lukket) og Fun Friday. 
 
Nettverk 
Akser idrettsråd forholder seg ulike organisasjonsledd i Norges Idrettsforbund (NIF): NIFs sentralledd 
i Oslo, Akershus og Buskerud Idrettskrets med styre og administrasjon og et ustrakt samarbeid 
mellom de større idrettsrådene i landet.  
 
Idrettsrådet har jevnlig dialog med ressurspersoner i administrasjonen i Akershus idrettskrets. De 
fungerer som rådgivere for styret og daglig leder i forskjellige saker. To ganger årlig treffes alle 
idrettsrådslederne i Akershus for å behandle og diskutere saker som angår alle. Kretsen holder også 
jevnlig kurs for nye styremedlemmer.  
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AIR Forum 
AIR Forum er etablert som en viktig møteplass for 
diskusjon mellom idrettslagene og styret i Asker 
idrettsråd. I tillegg besøkes AIR Forum flittig av våre 
folkevalgte. Møteplassen gir rom for utveksling av 
viktige idrettspolitiske tanker.  Idrettsrådet lager 
agenda etter dagsaktuelle saker og etter innspill fra 
idrettslagene.  
 
I 2019 har to AIR Forum blitt benyttet som 
«allmøter» for idrettslagene i Asker, Røyken og 
Hurum. Dette for å informere om saker og prosesser 
knyttet til kommunesammenslåingen med interesse 
for idretten. Det er avholdt i alt fem AIR Forum 
gjennom året. 

Årsmøte 
Årsmøtet arrangeres årlig i mars/april og behandler ordinære årsmøtesaker. Årsmøtet er AIRs 
besluttende organ og det er godt oppmøte fra idrettslagene.  
 
Årsmøtet 2019 ble avholdt i ROS Arene på Spikkestad med godt oppmøte. Leder av Fellenemda for 
nye Asker kommmuen, Lene Conradi, innledet med oppdrag å prate om hvordan idretten og 
kommunen kan samarbeide om en mer fysisk aktiv befolkning.  
 
Daglig lederi Asker idrettsråd orienterte om arbeidet og målsettinger med «Aktive Lokalsamfunn», og 
daglig leder i Åssiden IF, Sverre Fredriksen, gav et innblikk i hvilken synergier «Aktive Lokalsamfunn» 
har gitt idrettslaget, skolene og lokalmiljøet på Åssiden i Drammen gjennom samarbeidet.  
 

 
4.6.2 IDRETTSKONFERANSEN 2019 
 

Samspillskonferansen og Idrettens Møteplass 
Asker idrettsråd arrangerte i november 2019 
«Idrettskonferansen» for andre gang. Idretts-
konferansen er idretttsrådene i Asker, Røyken og 
Hurum sitt felles arrangement for å sette fokus på 
idrettsglede, samarbeid på tvers, frivillighet, aktivitet 
som samfunnsbidrag og ikke minst å gjøre stas på 
ildsjeler og prestasjoner. 
 
Idrettskonferansen 2019 består av tre delkonferanser 
med overlappende målgrupper. På 
Samspillskonferansen og Idrettens møteplass setter vi 
fokus på mulighetene for samspill mellom ulike 
aktører og diskuterer idrettspolitikk. 
	
Idrettskonferansen samlet over 200 mennesker i 
Teglen i Røyken for felles engasjement rundt 
idrettens betydning for lokalsamfunnet og for 
enkeltmennesker.  
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Bilde over og til høyre: Musiker, tryllekunstner, idrettsutøver                  Bilde øverst til høyre: Leder utvalg medborgerskap, Kari Sofie 
og kollega i Buskerud idrettskrets, Knut Harald Sommerfeldt                   Bjørnsen, Idrettspresident Berit Kjøll og daglig leder i Asker ledet 
forsamlingen gjennom dagen på eminent vis.                                  Idrettsråd, Gry E. Garlie. 
 
 
Vi er setter stor pris på at så mange folkevalgte, ansatte i ulike deler av kommunens administrasjon, 
representanter for ulike frivillige organisasjoner og ikke minst dyktige innledere fra næringsliv, 
politikk og forvaltning delte tid og kunnskap med oss.  
 
Idrettens Hederskveld 
Idrettens Hederskveld satte fokus på å hylle alle som bidrar i sitt nærmiljø og lokalsamfunn til beste 
for felleskapet slik at barn og ungdom skal få et best mulig tilbud innen idrett og fysisk aktivitet. 
Resultatene av ildsjelenes innsats er godt synlig i form av anlegg, arrangementer og prestasjoner – 
men menneskene bak er ofte lite synlige. Disse ble trukket frem denne kvelden – etter nomineringer 
fra idrettslagene. 
 
En spesiell takk går til juryen for utvelgelse av alle priser som ble delt ut på Idrettens Hederskveld. 
Juryen for Idrettens Hederskveld 2019 bestod av : 
 
§ Lene Conradi, ordfører Asker kommune 
§ Jorunn Horgen, daglig leder Olympiatoppen SørØst 
§ Dag Otter Johansen, debattansvarlig  Budstikka 
§ Jenny Simonsen, nestleder Gui Sportsklubb 
§ Fowzia Finstad, aktivitetsguide Asker idrettsråd 
§ Nina Keiseraas Foss, kommunalsjef oppvekst Hurum kommune 
 
Det var tre nominerte til alle klasser med unntak av Hedersprisen, der det i 2019 var åtte nominerte. 
I tillegg ble en ekstrapris fremlagt, som juryen enstemmig ville ha med. Vinnerne ble premiert med 
fantastisk, og treffende, kunst fra Asker-kunstneren Anja Solvik. 
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De nominerte:      Vinnere:   
   
Beste toppidrettsprestasjon, kvinner    Kristin Anna Lysdahl, alpint,  
Ida Njåtun, skøyter, Asker skøyteklubb    Asker skiklubb 
Josephine Nordstad Juul Møller, RG, Asker turn 
Kristin Anna Lysdahl, alpint, Asker Skiklubb  
  
Beste toppidrettsprestasjon, menn    Per Marius Hole, styrkeløft,  
Per Marius Hole, styrkeløft, SPUVI    SPUVI 
Halvor Granerud, hopp, Asker Skiklubb 
Isak Ulstein, snowboard, Bærum Skiklubb (bor i Røyken) 
  
Talentprisen 
Leif Torbjørn Næsvold, kombinert, Røykenhopp   Elisabeth Thon Rosvold, friidrett, 
Asker Skiklubb 
Sander Teisbekk, langrenn, IL ROS 
Elisabeth Thon Rosvold, friidrett, Asker Skiklubb 
  
Trenerprisen 
Trine Lillegraven, turn, IL ROS     Trine Lillegraven, turn, IL ROS 
Thomas Rosvold, friidrett, Asker Skiklubb 
Hans Erik Rødby, allidrett, Holmsbu IF 
  
Arrangørprisen 
Askeladden, turorientering, Asker Skiklubb   Askeladden, turorientering,  
Andre Muri, Brobyggercupen, Asker fotball   Asker Skiklubb 
Verksøya, festival, Huringen IF 
  
Gledessprederprisen 
Asker United, Asker Fotball     Asker United, Asker Fotball 
«Karagruppa», Asker Skiklubb 
Nina Sørsdal, IL ROS 
  
Hederspriser 
Glenn Ugstad, Huringen IF     Bashir Adan Abshir,   
Dag Sundby, Asker fotball     Warya idrettsklubb 
Eskild K. Nordby, Asker innebandyklubb    Nina Sørsdal, IL ROS 
Bashir Adan Abshir, Warya idrettsklubb    Arild Andenæs, Asker skiklubb 
Arild Andenæs, Asker Skiklubb     Ragnhild Grimsrud, Holmen IF 
Ragnhild Grimsrud, Holmen IF 
Nora Munkvold og Celine Ekornrud 
Nina Sørsdal, IL ROS 
  
Ekstrapris 
Annonseres på Idrettens Hederskveld Frisk Asker Ishockey, Norgesmester 2019 
 
Foto:  
Frisk Asker 

 
 
Alle andre foto:  
Asker idrettsråd 
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Program for Idrettens Hederskveld: 
 
 
 

 
Asker idrettsråd er svært fornøyd med Idrettskonferansen 2019 og takker alle frivillige og deltagere 
for innsats før, under og etter konferansen.  
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4.7 TILSKUDDSORDNINGER 
Idrettslagene i Asker har ulike tilskuddsmuligheter. Tilskuddene som AIR er involvert i er: 
 
        2018   2019 
• Kommunalt tilskudd til drift av private anlegg  kr 1 000 000  kr 1 000 000 
• Kommunale aktivitetsmidler (Asker kommune)  kr    900 000  kr    900 000 
• Tidligfaseprosjekteringsmidler    kr    200 000  kr    200 000 
• Lokale aktivitetsmidler (Kulturdepartementet)  kr 4 460 951  kr  5 001177 
• Tilskudd til idrettskontakter/IdrettsGlede    kr    200 000  kr    200 000 
• Tilskudd til idrett for økonomisk vanskeligstilte  kr    300 000  kr    410 000 
 
 
4.7.1 KOMMUNALT TILSKUDD TIL PRIVATE ANLEGG 
AIR bidro i 2011 til at det ble etablert en støtteordning for klubbenes planlegging, drift og vedlikehold 
av egne anlegg. Idrettslagene søker elektronisk til Asker kommune, mens idrettsrådet og avdeling 
Idrett og Friluft sammen vurderer søknadene og innstiller til endelig fordeling. 
 
Søknadssum fra idrettslagene er langt unna tilskuddets størrelse og har økt radikalt de siste åreene. 
Grunnene til dette er også økt andel idrettslagseide anlegg.  
 
I 2019 ble det utbetalt kr. 1 050 000 fordelt på 8 idrettslag. Søknadssum var kr. 15 225 605, mens 
tildelt beløp fordeler seg som tabellen under viser. 
 

Klubb Tildelt % av pott 
   
Asker Karateklubb 41 724 4,0 
Dikemark Rideklubb 53 594 5,1 
Vollen UL 5 024 0,5 
Nesøya IL 83 272 7,9 
Asker Skiklubb 419 635 40 
Holmen Tennisklubb 116 165 11,1 
Asker Tennisklubb 216 519 20,6 
Asker Golfklubb 114 067 10,9 
   
Sum 1 050 000 100% 

 
 
 
4.7.2  KOMMUNALE AKTIVITETSMIDLER 
Kommunal aktivitetsstøtte tildeles årlig fra Asker idrettsråd. Søknadsfrist er i oktober, med utdeling 
første kvartal påfølgende år.  
 
Total sum for tildeling er kr. 900 000 for 2019. Kriteriene for søknad og tildeling er fastsatt av 
idrettsrådets årsmøte, besluttet i 2010 og sist revidert på årsmøtet i 2013.  
 
Fordeling av kommunale aktivitetsmidler for 2019: 
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4.7.3  KOMMUNALT TILSKUDD - TIDLIGFASEPROSJEKTERINGSMIDLER 
Tilskuddsordningen har som formål å bidra til utvikling av nye og eksisterende idrettsanlegg, 
fortrinnsvis i privat regi. Det kan søkes på midler til ideutvikling, planlegging og prosjektering.  
 
Tilskuddet skal benyttes til nødvendig profesjonell bistand i en ide-/prosjekterings-fase. Asker 
kommune  og AIR samarbeider i tildelingsprosessen. Kr 200 000 avsettes årlig til formålet. 
 
Fem klubber søkte tidligfaseprosjekteringsmidler i 2019. Av disse ble det innvilget støtte til fire 
klubber. Klubbene og prosjektene er: 
 

Klubb 
 

Tiltak Innvilget 

Asker Cykleklubb Klubben ønsker en videreutvikling av aktivitetsparken rundt 
Transmator`n i Heggedal. Det ønskes vurdert muligheter for en 
allidrettspark der man kombinerer sykkel, sparkesykkel, 
skateboard og rollerblades i samarbeid med «Snowboard og 
Freestyleklubben».   

68.750,- 

Asker Tennisklubb Videreutvikle/utvide Asker Tennishall og uteanlegg i retning av å 
kunne oppnå «riksanleggstatus», siden NTF ønsker en slik 
utbygging utenfor Oslo.   
 
Klubben anser at tiden for slike vurderinger i sammenfaller godt 
med øvrige utbyggingsplaner i Risenga idrettspark er rett 
tidspunkt. 

61.875,- 

Vollen UL Søknaden handler om utvidelse av/ tilbygg til et kommunalt 
idrettsbygg.  
 

50.000,- 

Sum  181. 250,- 
 
Restmidler ble overført til tilskudd til drift av private idrettsanlegg.  
 
 
4.7.4  LOKALE AKTIVITETSMIDLER FRA KULTURDEPARTEMENTET – LAM 
Tilskuddsordning med formål å bidra til aktivitet og deltagelse i medlemsbaserte  
lag og foreninger som driver idrett og fysisk aktivitet for barn og ungdom.  
 
Årsmøtet i AIR 10. mars 2010 besluttet følgende: "De NIF-anbefalte kriteriene innarbeides i 
retningslinjene for de kommunale tildelingene, og LAM-midlene fordeles i sin helhet i hht tallene fra 
idretts-registreringen (aldersgruppene 6-12 og 13-19)". AIR mener at vi på denne måten også 
ivaretar de bakenforliggende hensyn som ligger til grunn for NIFs anbefaling på dette punkt. Les mer 
om NIFs anbefalte kriterier og retningslinjer fra KUD på Norges idrettsforbunds hjemmeside. 
  
Tabellen under viser utviklingen i tildelingen i LAM midler de siste6 årene. Utviklingen har vært svært 
gledelig for idretten generelt og da Askeridretten. Årsaken er NIFs målrettede arbeid for å få 
regjeringen til å øke idrettens andel av total spillemiddelpott fra Kulturdepartementet. 
 

År Tildeling 
2019 5 001 177 
2018 4 866 917 
2017 4 460 951 
2016 4 181 012 
2015 3 930 703 
2014 2 782 127 
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FORDELING LOKALE AKTIVITETSMIDLER (LAM) FRA KULTURDEPARTEMENTET (KUD) 2019 
 
Total sum til fordeling Asker      5 001 177   
Totalt antall barn/ungdom           14 527   
Kr per barn/ungdom  344      

Asker idrettsråd 
  

Tellende per klubb Kroner per klubb 
    
Amasone Fotballklubb                  50  17 211 
Asker Badmintonklubb                  57  19 620 
Asker Basketball Club                178  61 270 
Asker Cricket Klubb                  20  6 884 
Asker Cykleklubb                117  40 273 
Asker Danseklubb                  36  12 392 
Asker Fleridrettslag                  88  30 291 
Asker Fotball                645  222 017 
Asker Golfklubb                175  60 237 
Asker Helsesportlag                  29  9 982 
Asker Innebandyklubb                126  43 371 
Asker Judoklubb                  79  27 193 
Asker Karateklubb                155  53 353 
Asker Kunstløp Klubb Akk                119  40 961 
Asker Modellklubb                   17  5 852 
Asker Motorsportklubb                  35  12 047 
Asker Rideklubb                 107  36 831 
Asker Seilforening                218  75 038 
Asker Skiklubb             2 715  934 366 
Asker Skyteklubb                  14  4 819 
Asker Skøyteklubb                139  47 846 
Asker Svømmeklubb              1 122  386 207 
Asker Taekwon-Do Klubb                 141  48 534 
Asker Tennisklubb                253  87 086 
Asker Trekkhundklubb                 108  37 175 
Asker Triathlon Klubb                   29  9 982 
Asker Turnforening                 611  210 314 
Askur Islandshestforening                  22  7 573 
Billingstad Idrettsforening                169  58 172 
Blakstad Rideklubb                  36  12 392 
Dikemark Idrettsforening                421  144 914 
Dikemark Rideklubb                 264  90 872 
Hagahogget Låmlag                  38  13 080 
Gui Sportsklubb                610  209 970 
Holmen Hockey                 265  91 216 
Holmen Idrettsforening             1 139  392 059 
Holmen Klatreklubb                 131  45 092 
Holmen Tennisklubb                222  76 415 
Holmen Tropp og Turnforening              1 211  416 842 
Hvalstad Idrettslag                150  51 632 
IF Frisk Asker AIL                723  248 866 
IF Frisk Asker Hockey                      2  1 000 
Konglungen Rideklubb                   79  27 193 
Nesøya Idrettslag                867  298 433 
Nordpolen Cricket Klubb Asker                    4  1 377 
Red Crown BK                    5  1 721 
Steinseth Rideklubb                     1  1 000 
Sunyata Aikido Dojo                   13  4 475 
Vollen Ungdomslag                636  218 919 
Warya Idrettsklubb                 136  46 812 

    
Totalt         14 527     5 001 177  
   
* med tillegg av 100% medlemmer med nedsatt funksjonsevne (109) og 50%   
medlemmer i idrettsskoler (579) 
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4.7.5  TILSKUDD TIL IDRETTSKONTAKTER/IDRETTSGLEDE 
	
Tilskudd til idrettskontakter er bevilget gjennom HP på kr 200 000 årlig. Idrettsrådet mottar søknader 
fra idrettslagene og tildeler etter gitte kriterier. 

Idrettsrådet og kommunen er enige om at tilskuddet skal gå til aktiviteter for til å sikre lik mulighet 
for alle for deltagelse i idrettslagene i tillegg til konkret støtte til idrettskontakter. 
 
I tillegg til årets tildeling har det i regnskapet for 2019 blitt benyttet tidligere avsetning til formålet på 
kr. 49 000. Asker idrettsråd har også benyttet kr. 1 000 fra egne midler for å supplere til en «rundt 
tildeling». Asker idrettsråd har utbetalt til sammen kr. 250 000 for 2019 med følgende fordeling: 

 

Klubb Tilskudd Formål 
Frisk Asker Hockey 30 000 Tilrettelegging av ishockeytilbud gjennom Superlaget, 

et tilbud for mennesker med nedsatt funksjonsevne i 
tett samarbeid med Himmeljegerne 

Asker Judoklubb 30 000 Judo trening for barn/unge med behov for ekstra 
tilrettelegging.  

Asker Skiklubb  Allidrett for barn med nedsatt funksjonsevne 
Asker Tennisklubb 30 000 Tennistrening for mennesker med nedsatt 

funksjonsevne og andre med behov for ekstra 
tilrettelegging. 

Warya Idrettsklubb 30 000 Fotballaktivitet for barn/unge med behov for ekstra 
tilrettelegging. 

Asker Fotball 30 000 Tilrettelegging av fotballtilbud gjennom Asker United, 
et tilbud for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Asker Fotball 30 000 Tilrettelegging av fotballaktivitet for barn/unge med 
behov for ekstra tilrettelegging 

Gui Sportsklubb 30 000 Ukentlig tilbud om Fun Friday – et gratis åpen hall 
tilbud for alle barn og unge, uavhengig av 
klubbmedlemskap 

Asker Svømmeklubb 30 000 Svømmetrening for barn/unge med behov for ekstra 
tilrettelegging. 

Asker skiklubb Freestyle 10 000 Tilrettelegging for idrettsglede på tvers av 
organisasjoner og utstrakt deltagelse 

   
Totalt  250 000  
Herav:   
Tilskudd 2019 200 000  
Avsetning fra 2018   49 000  
Midler fra AIR     1 000  
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4.7.6  TILSKUDD TIL IDRETT FOR ØKONOMISK VANSKELIGSTILTE 
Asker Idrettsråd (AIR) administrerer ordningen ”tilskudd til idrett for økonomisk vanskeligstilte”, som 
idrettslagene i kommunen kan søke midler fra.  
 
Retningslinjer for tilskudd til idrett for økonomisk vanskeligstilte er utarbeidet i samarbeid mellom 
kommunen og idrettsrådet. Asker idrettsråd har formidlet informasjon om tilskuddsordningen til 
idrettslagene, tatt imot søknadene og utarbeidet forslag til tildeling.  
Idrettslagene ønsker barn av foreldre med dårlig økonomi velkommen til å delta i idrettsaktiviteten 
selv om ikke kontingenter kan betales. Hel eller delvis innkreving av kontingenter og treningsavgifter 
fra medlemmer med lav betalingsevne er krevende, og tilskuddsordningen gir idrettslagene delvis 
dekning for ikke innbetalte kontingenter og treningsavgifter. 
 

Det kommunale tilskuddet er kr. 300 000. Asker idrettsråd mottok også kr. 136 000 fra Akershus 
idrettskrets til samme formål.  Dette betyr at tildelingen til idrettslagene i 2019 var på kr. 436 000. 
 
Midlene er tildelt i henhold til retningslinjer fra Norges Idrettsforbund, Akershus idrettskrets, 
retningslinjene for tilskuddet og i samråd med Asker kommune avdeling Natur & Idrett. 
 
Gjennom ordningen bidrar kommunen og idrettskretsen til at 322 barn og unge får økonomisk støtte 
til en mer aktiv hverdag. 
 
Asker idrettsråd er stolt over det arbeidet som gjøres i klubbene for å sikre at så mange som mulig 
får delta i idretten. Klubbene velger hvert år å avskrive store summer i manglende innbetalinger for å 
bidra til nettopp dette.  

 
Vi kaller det å ta ansvar. Vi kaller det idrettsglede.  
   

Søknadene fra idrettslagene er fordelt på medlemskontingent, treningsavgift og annet. Fem klubber 
har fått innvilget stønad som ikke er knyttet opp til medlemskontingent og treningsavgift etter 
særskilte vurderinger. 
 
Detaljer: 

Antall 
0-5 

Antall 
6-12 

Antall  
13-19 

Antall 
20+ 

 Totalt 

      
8 114 164 36  322 

 
Cricket Fotball Håndball Ski Basket Svømming 

Stup, synkron 
Turn Friidrett 

        
25 238 9 11 8 20 1 9 

 
Vi er stolt over å ha bidratt til at 322 barn og unge har fått mulighet for deltagelse i idrettslagene på 
bakgrunn av tilskuddet. 
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4.7.7 SPILLEMIDLER TIL IDRETTSANLEGG 2019 

I 2019 ble det tildelt kr. 1.589.329.000,- til anlegg via ordningen nasjonalt, hvorav kr. 17.346.000,- 
gikk til Asker kommune. I 2019 ble det gjort tildelinger til følgende anlegg i Asker kommune:  

 
Ordinære anlegg: 

  
 
Nærmiljøanlegg: 

Anleggsnr Kommune og anleggsnavn 
Kommunal 

prioritet Søker Tilsk.ber. kostnader Tildeling 

      
  Asker         

72560 Merraneset treningspark 1 KONGLUNGENS VEL 1 185 653 
                       300 

000  

72559 
Merraneset 
sandvolleyballbane 2 KONGLUNGENS VEL 435 858 

                          217 
000  

        1 621 511 
                       517 

000 
 
 
 
4.8 ÅRSREGNSKAP og REVISORS BERETNING 
Økonomien i AIR er god, som det også fremgår av regnskapet. Forutsetningen for fortsatt drift er 
tilstede, og årsregnskapet for 2019 er satt opp under denne forutsetningen.  
 
Regnskapet følger kalenderåret. Det innebærer at regnskapet innbefatter forrige styres disposisjoner 
frem til ordinært årsmøte 24. april 2019.  Se sak 5 for detaljer i årsregnskap, samt revisors beretning. 
 

 
 

Anleggsnr Kommune og anleggsnavn 
Kommunal 

prioritet Søker Tilsk.ber. kostnader                  Tildeling 
      
  ASKER         

17520 
Holmen svømmehall - 
Hovedbasseng 1 ASKER KOMMUNE 219 494 282 10 250 000 

59784 
Holmen svømmehall - 
Opplæringsbasseng 2 ASKER KOMMUNE 76 858 119 3 900 000 

54684 
Vollen idrettspark - 
Kunstgress 7'er - Bane B 3 

VOLLEN 
UNGDOMSLAG 3 535 000 1 000 000 

74139 Myrabakken cricketbane 4 
NORDPOLEN CRICKET 
KLUBB ASKER 716 000 238 000 

47634 Holmen ishall 5 ASKER KOMMUNE 2 278 259 700 000 

23081 
Føyka - 7'er 
kunstgressbaner 7 ASKER SKIKLUBB 3 039 310 1 013 000 

23081 
Føyka - 7'er 
kunstgressbaner 8 ASKER SKIKLUBB 735 394 245 000 

        306 656 364 17 346 000 
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4.9 SLUTTORD 
 
Arbeidsmiljø:  Det har ikke vært sykefravær, yrkesskader eller ulykker i 2019. Arbeidsmiljøe 

anses som godt. 
Ytre miljø:   Asker Idrettsråd forurenser ikke det ytre miljø. 
Likestilling:   Asker idrettsråd har hatt en fast ansatt og en prosjektstilling (halve 
    året) i 2019 (1,5 årsverk). Styret ivaretar idrettens regler for 
     kjønnsfordeling. Både styreleder og daglig leder er kvinnelige ledere.  
 
 

Vi takker for godt samarbeid med 
alle viktige samarbeids-partnere og 

for konstruktive bidrag i Asker 
idrettsråds prosesser. Vi gir honnør 
til alle som engasjerer seg i idretten 

på alle nivåer; dere er alle like 
viktige. 

 
Tusen takk for den jobben dere gjør! 

 
 

 
 
Asker 11. juni 2020 

 
	 
 
 

……………………  ……………………  ……………………  ……………………  
Karina Messel  Gorm Haugen  John Fjeldstad  Magne Stubberud 
Styreleder  Nestleder  Styremedlem  Styremedlem 
 
 
 
  
……………………  ……………………  ……………………  …………………… 
Kirsti Kierulf  Trym Haugerud  Ine M. Hansen  Stig Atle Jørgensen 
Styremedlem  Styremedlem  Styremedlem  Styremedlem 
 

 
 
 

………...…………  ………...…………  
Olav Lefdal   Tina Fjærli    
Varamedlem  Varamedlem   
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SAK 5 BEHANDLE REGNSKAP 2019 

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  5 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Styret AIR 
Tittel: Behandle idrettsrådets regnskap 2019 
Forslag vedtak: Regnskap for Asker idrettsråd 2019 godkjennes. 
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SAK 6 BEHANDLE ARBEIDSPROGRAM 2020 

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  6 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Styret AIR 
Tittel: Behandle idrettsrådets arbeidsprogram 2020 
Forslag vedtak: Arbeidsprogram Asker idrettsråd 2020 godkjennes 

Asker idrettsråds utgangspunkt er vedtektene, føringer fra NIF og de oppgaver som følger herunder 
samt samarbeidsavtalen med kommunen. 

Idrettsrådet skal: 
§ Styrke idrettens rolle og rammevilkår i lokalsamfunnet 
§ Foreta prioriteringer på vegne av idrettslagene 
§ Dokumentere og synliggjøre idrettens lokale omfang samt utvikle lokale idrettspolitiske 
§ Handlingsprogram og være møteplass og utviklingsarena i skjæringspunktet mellom offentlig og 

frivillig virke 
§ Være en arena for samarbeid mellom lagene, mellom lagene og de kommunale myndigheter og 

mellom lagene og idrettskretsen. 

Asker kommune planlegger for økt befolkningstetthet i utvalgte områder. I den sammenheng blir det 
ekstra viktig å påse at det sikres areal for framtidige idrettsanlegg. 

Asker kommune har etablert medborgerskap som overordnet strategi for arbeidsmetodikk og 
samarbeid i kommunen. Dette gir både muligheter og utfordringer for idretten og det blir viktig for 
idrettsrådet å etablere forpliktende samarbeidsavtale med kommunen som sikrer helhetlige 
rammevilkår for idretten i Asker. 

For perioden vil AIR rette spesielt fokus mot følgende: 
1. Skape økt aktivitet i befolkningen 
2. Sikre god anleggsutvikling 
3. Utvikle Asker som idrettsdestinasjon 
4. Stimulere til utvikling av idrettslagene 

 

Skape økt aktivitet i befolkningen gjennom å jobbe for: 

§ Utvidede gratis åpningstider på kommunale anlegg 
§ Harmonisering av treningstidene i Asker. 
§ Harmonisering av tilskuddene til idrettslagene 
§ Styrke forutsigbare støtteordninger til klubbene for å bidra til lavest mulig kostnadsnivå 
§ Utvikle og sikre stabile rammebetingelser for samarbeidsmodellen «Aktive lokalsamfunn» som 

har som mål å gi barn og unge muligheter til økt deltakelse i idretten og bidra til økt aktivitet i 
befolkningen. Gjennom dette kan samarbeidet med skole og SFO utvikles, arbeidet med BUA 
videreutvikles aktivitetsguide ordningen videreføres og Fun Friday harmoniseres med lignende 
ordninger i tidligere i Røyken og Hurum 

§ Videreføre arbeid med støtteordninger for mennesker med nedsatt funksjonsevne, økonomisk 
vanskeligstilte og flyktninger/innvandrere. 
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Sikre god anleggsutvikling gjennom; 

§ Arbeide for at det avsettes midler også til mindre idrettsprosjekter/nærmiljøanlegg slik at anlegg 
bygges jevnlig ved siden av de store idrettsanleggsinvesteringene. Dette oppnås gjennom 
målrettet arbeid for å få økt tilskudd investeringer til mindre idrettsanlegg til 10 mill. kr årlig. 

§ Være pådriver for at arbeidet med ny Kommuneplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 
fremskyndes 

§ Bidra til å utvikle helhetsplaner for idrettsanlegg. AIR vil jobbe for enda bedre rammevilkår for 
idretten ved at det allerede nå sikres areal for framtidige idrettsanlegg. 

§ Arbeide for at idrettsanlegg videreutvikles som sentrale møteplasser i hele kommunen 
§ I takt med befolkningstilveksten sikre regulering av nye arealer til idretten 
§ Målrettet arbeid sammen med idrettslagene for å få realisert finansiering til minimum 10 anlegg 

på prioritert anleggsliste. 
§ Skal vi noe om eie/leie - driftsfinansiering? 
§ Coronasituasjonen? Langsiktig påvirkning? 

 
Utvikle Asker som idrettsdestinasjon gjennom; 

§ Videreutvikle Idrettskonferansen, inkludert Samspillskonferansen/Idrettens Møteplass og 
Idrettens Hederskveld som konsept 

§ Videreføre dialog med Drammen og Bærum kommune og deres idrettsråd vedrørende 
interkommunale og interregionale anlegg 

§ Pådriver for å etablere samarbeidsforum med nærings- og reiselivet i Asker 
§ Stimulere til utvikling av idrettslagene gjennom; 
§ Videreutvikle AIR Forum og gjennomføre minst 4 temamøter for rådets medlemmer 
§ Motivere til etablering av idrettsnettverk på tvers av kommunen 
§ Videreutvikle samarbeidsavtalen med kommunen til en mer forpliktende avtale for begge parter. 
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Sak 7 BEHANDLE INNKOMNE SAKER 

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  7 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Asker skiklubb 
Tittel: Behandle innkomne saker 
Forslag vedtak: Se under den enkelte sak 

 
 
Asker	Skiklubb	ønsker	å	melde	inn	følgende	saker	til	årsmøtet	i		
Asker	Idrettsråd	18.	juni	2020.	
	
	
7.1 Dagsorden og referat fra styremøtene i Asker Idrettsråd (AIR) 
1	a)	 Det	er	ønskelig	at	dagsorden	til	møtene	legges	ut	på	hjemmesiden	slik	at	
klubbene	gis	anledning	til	å	komme	med	innspill	til	sakene	styret	skal	behandle.	
	
1	b):	 AIRs	styrereferater	er	offentlige	og	skal	publiseres	på	AIRs	hjemmeside	kort	tid	
etter	at	referatet	er	godkjent	av	styret	i	AIR.		Det	vil	gi	klubbene	i	Asker	et	godt	innblikk	i	
hva	det	arbeides	med	i	AIR	om	dette	blir	gjort.		
	
	
	
Forslag	til	vedtak	i	sak	1	a):	
«Årsmøtet	i	Asker	Idrettsråd	vedtok	at	dagsorden	til	styremøtene	legges	ut	på	
hjemmesiden	i	god	tid	før	styremøtet	slik	at	klubbene	kan	komme	med	innspill	i	forkant	av	
møtene.»	
	
Forslag	til	vedtak	i	sak	1	b):	
«Årsmøtet	i	Asker	Idrettsråd	vedtok	at	referat	fra	styremøtene	umiddelbart	etter	
godkjenning	i	styret	skal	legges	ut	på	hjemmesiden	til	AIR.»	
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7.2 Lokale aktivitetsmidler (LAM) 
Norges	idrettsforbund	(NIF)	mottar	årlig	Lokale	aktivitetsmidler	(LAM)	fra	
Kulturdepartementet	(KUD).		Disse	midlene	går	i	sin	helhet	til	idrettslag.		Det	er	
idrettsrådene	i	hver	kommune	som	fordeler	midlene.	Idrettsrådene	må	følge	KUDs	
retningslinjer	og	NIFs	krav.		Det	heter	bl.a.:	
	
«Tilskuddsmidlene	skal	i	sin	helhet	tilfalle	og	utbetales	til	lagene.		Midlene	skal	ikke	nyttes	
til	administrasjon	av	ordningen	eller	til	aktiviteter	i	regi	av	idrettsrådene.»	
	
«Idrettsrådenes	avgjørelser	skal	være	offentlige,	og	det	skal	framgå	hvilke	kriterier	som	
ligger	til	grunn	for	fordelingen.»	
	
LAM-tilskuddet	-	som	AIR	forvalter	-	baseres	på	antall	medlemmer	i	idrettslagene	
mellom	6	–	19	år.	Årsmøtet	i	AIR	2019	vedtok	at	AIR	skal	forvalte	10%	(2020)	/	20%	
(2021	og	fremover)	av	dette	tilskuddet.		Beløpet	AIR	skal	ivareta	ved	denne	ordningen	er	høyt	
(anslag	gir	10%	kr.	750.000	og	20%	gir	ca.	1.5	mill).		Asker	Skiklubb	ser	derfor	et	behov	for	
at	AIR	har	et	eget	regnskap	som	viser	tildeling	/	bruk	av	disse	midlene	m.v.	
	
Forslag	til	vedtak		
«AIR	utarbeider	et	eget	regnskap	som	viser	fordeling/bruk	av	LAM-tilskuddet.		Regnskapet	
vedlegges	årsregnskapet	og	godkjennes	av	årsmøtet.»	
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7.3 Nye kriterier for tildeling av Lokale aktivitetsmidler fra 2021 
	
Sak	3.1)	
AIRs	årsmøte	2019	vedtok:	
«Årsmøtet	vedtok	kriterier	for	tildeling	av	Lokale	aktivitetsmidler	2020	som	foreslått.		
Årsmøtet	gir	styret	fullmakt	til	å	utarbeide	kriterier	for	del	2	(20%)	i	henhold	til	
retningslinjer	fra	NIF/KUD	og	Aktive	lokalsamfunn,	vedlegg	nr.	9.»	
	
AIR	skrev	videre	i	sin	begrunnelse	for	endringene	«…..	For	å	styre	noen	av	midlene	
direkte	til	aktivitet	knyttet	til	inkludering,	økonomisk	vanskeligstilte	og	samarbeid	mellom	
idrett	og	kommune	settes	en	andel	av	midlene	av	til	tiltak	rettet	mot	Aktive	lokalsamfunn.»	
	
LAM	tilskuddet	er	viktig	for	klubbene	i	deres	prioritering	av	aktivitet.		Tilskuddet	
baseres	på	aktivitetstall	fra	Samordnet	registrering,	er	forutsigbart	og	klubbene	kan	
trygt	budsjettere	med	disse	midlene.			
	
Klubbene	-	sammen	med	alle	de	frivillige	i	klubbene	–	tar	et	klart	samfunnsansvar	
gjennom	den	aktiviteten	som	drives.		ASK	vil	derfor	be	årsmøte	om	å	endre	vedtaket	fra	
2019	slik	at	AIR	maks	kan	disponere	10	%	av	tilskuddet	Asker	totalt	mottar	fra	
KUD/NIF	til	fordeling	til	klubbene	i	Asker.	
	
Forslag	til	vedtak:			
«Årsmøtet	vedtok	ny	fordeling	av	LAM	tilskuddet	slik	at	AIR	også	for	årene	2021	og	
fremover	beholder	10%	av	tilskuddet	–	ikke	20%	som	tidligere	vedtatt.		Beløpet	skal	
benyttes	til	aktiviteter	for	klubbene	i	Asker.»	
	
	
	
Sak	3.2	
En	del	klubber	i	Asker	er	engasjerte	på	ulike	måter	i	Aktive	lokalsamfunn	prosjekter.		
Prosjektene	medfører	kostnader	for	klubbene	som	må	dekkes	inn	enten	via	tilskudd	fra	
AIR	eller	fra	annet	hold.		Klubbene	har	ikke	egne	midler	i	klubbkassen	til	disse	
prosjektene	–	midlene	må	tas	fra	annen	aktivitet.			
	
Hvis	sak	3.1.	faller	og	AIR	derved	opprettholder	vedtaket	fra	2019	om	å	fordele	20%	av	
LAM	tilskuddet,	ber	vi	derfor	årsmøtet	vedta:	
	
«Forslag	til	vedtak:	
Årsmøtet	i	AIR	vedtok	at	for	klubber	som	deltar	i	Aktive	lokalsamfunn	prosjekt	skal	
minimum	klubbens	10%	(20%	fra	2021)	LAM-midler	inngå	i	det	Aktive	lokalsamfunn	
prosjektet	klubben	deltar	i.»	
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7.4 KRITERIER FOR FORDELING AV LOKALE AKTIVITETSMIDLER (LAM) 2020 
  VEDTATT PÅ ÅRSMØTE AIR 2019 
 
 
Årsmøtet gir styret i Asker idrettsråd fullmakt til å gjennomføre tildeling av lokale aktivitetsmidler 
etter følgende kriterier:  

1. Alle klubber og lag i Asker som er registrert i NIF og driver aktivitet for barn (6-12 år) og/ eller 
ungdom (13-19 år) får støtte. Alle stønadsberettigede lag tildeles minimum kr 5 000.  

Hovedkriteriet for tildeling er aktivitetstall fra Samordnet registrering og rapportering i NIF. 
 
Hovedandelen av potten tildeles i ren hodestøtte ut fra lagenes innrapporterte medlemstall i 
henhold til KUD/NIFs anbefaling. Den eldste gruppen tildeles dobbelt så mye per medlem som 
den yngste gruppen. 
 
§ Fordeling 2020: 90% 
§ Fordeling deretter: 80% 

 
2. For å styre noen av midlene direkte til aktivitet knyttet til inkludering, økonomisk vanskeligstilte 

og samarbeid mellom idrett og kommune settes en andel av midlene av til tiltak rettet mot 
«Aktive lokalsamfunn». 
 
§ Fordeling 2020: 10% 
§ Fordeling deretter: 20% 
 
Aktive lokalsamfunn er betegnelsen på nærmiljøer hvor det tas et samlende initiativ for å høyne 
barn og unges aktivitetsnivå og bidra til livslang idretts- og aktivitetsglede. Tiltakene skal være 
direkte aktivitetsskapende og inkluderende. Aktivitetene bør foregå i klubbens nærmiljø der 
dette er mulig. Øvrige kriterier for ordningen knyttes opp mot rammeverk utarbeidet av 
Buskerud idrettskrets og Asker idrettsråd, samt erfaringer fra tiltak som allerede er etablert i 
Asker og Buskerud. 

 

KRITERIER: 

1. Aktive lokalsamfunn 1 (oppstartstøtte 1 år)  
Oppstartstøtten skal bidra til å få i gang nye tilbud, og er i utgangspunktet en engangsstøtte. Det 
styrker søknaden dersom idrettslaget har en intensjonsavtale/samarbeidsavtale med eller flere 
av sine lokale skoler, se forslag til intensjonsavtale som vedlegg*. Idrettslag som søker oppstart-
støtte for samarbeid om «Aktive Lokalsamfunn» må, sammen med sin lokale skole, arbeide 
målrettet slik at man får etablert bærekraftige økonomiske modeller for fremtiden. Vi imøteser 
en plan for fremtidig finansieringsmodell. 
 

2. Aktive lokalsamfunn 2 (videreføring av aktive lokalsamfunn 1)  
Støtte for videreføring av støtte forutsetter:  
a. Søker har utarbeidet modell for bærekraft i tiltaket.  
b. Støtten til Aktive lokalsamfunn gis primært kun 2 år.  
c. Målsetting om å være etablert i løpet av tiltakets to første leveår.  
d. Samarbeidsavtale med lokal skole, og gjerne andre mindre idrettslag eller aktører i nærmiljøet 
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3. Aktive lokalsamfunn 3  
Ved særdeles spennende og innovative tiltak som stimulerer til å skape trygge og aktive 
oppvekstSvilkår for barn og ungdom, og som styrker idrettens bidrag i lokalsamfunnet kan støtte 
utover 2 år vurderes. Slike tiltak må i sterk grad bidra til en videreutvikling av rammeverket for 
Aktive lokalsamfunn. 
 

4. Fun Friday / Åpen Hall / Aktivt anlegg (målgruppe 6-12 år og 13-19 år)  
Prosjekter og tiltak som inkluderer alle barn og unge til egenorganisert aktivitet i lokalsamfunnet. 
Tiltakene gjelder for medlemmer og ikke-medlemmer innenfor målgruppen, likestillingstiltak, 
ungdomstiltak og inkludering av barn/unge med minoritetsbakgrunn. Idrettslag som 
bruker ungdom som aktivitetsressurser er med på å styrke søknaden. 
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Sak 8 BUDSJETT 2020 

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  8 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Styret AIR 
Tittel: Budsjett 2020 
Forslag vedtak: Budsjett for Asker idrettsråd 2020 godkjennes. 

 
 
 

  

 Budsjett 2020  Virkelig 2019  Budsjett 2019 

3300 Momskompensasjon 200 000         219 734        170 000         

3400 Driftstilskudd fra Asker kommune 924 000         1 143 000      924 000         

3410 Tilskudd stiftelser - Aktive Lokalsamfunn 200 000         330 000        330 000         

3440 Tilskudd idrett for øk. vanskeligstilte 300 000         436 000        410 000         

3705 Kommunale aktivitetsmidler (inkl- gml Hurum+Røyken) 1 300 000      900 000        900 000         

3750 Idrettskontakt/IdrettsGlede 100 000         249 101        249 101         

3770 BUA Asker kommune og BUFDIR 750 000         478 000        1 016 556       

3780 Aktivitetsguide 500 000         498 034        760 000         

3790 Samordning/inkludering Nye Asker -                298 170        291 170         

3900 Andre driftsrelaterte inntekter 900 000         433 471        321 729         

Sum Driftsinntekter 5 174 000      4 985 510      5 372 556       

4400 Tilskudd idrett for øk. Vanskeligstilte 300 000         436 001        410 000         

4500 Fremmedytelser - prosjektbistand 200 000         220 459        

4705 Kommunal aktivitetsmidler 1 300 000      900 000        900 000         

4710 Aktive Lokalsamfunn 200 000         200 000        

4720 Idrettskonferanse 2020 70 000           4 810            150 000         

4730 Mindre idrettsanlegg -                446 112        306 729         

4750 Idrettskontakt/IdrettsGlede 100 000         255 526        199 101         

4760 Fun Friday -                50 000           
4770 BUA Asker kommune og BUFDIR 750 000         588 885        1 016 556       

4780 Aktivitetsguide 500 000         146 432        760 000         
4790 Samordning/Inkludering Nye Asker -                180 755        160 000         

4990 Ekstraordinære midler 330 000         

Sum Prosjekt og konferansekostnader 3 420 000      3 378 981      4 282 386       

5000 Lønn, feriepenger ansatte inkl. prosjekter 1 286 800      1 206 181      794 000         

5400 Arbeidsgiveravgift 191 309         186 354        118 722         

5425 Obligatorisk tjenestepensjon 80 000           65 948          58 000           

59xx Andre personalkostnader 17 500           7 882            17 500           

Sum Lønnskostnad 1 575 609      1 466 364      988 222         

Driftsinntekter

Driftskostnader
Prosjekt- og konferansekostnader

Lønnskostnad
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6300 Leie lokaler, postboks 51 500           35 547          51 200           

6510 Datakostnader 22 000           27 227          23 000           

6705 Regnskapshonorar 40 000           51 820          30 000           

6790 Konsulenthonorar/web -                29 590          50 000           

68xx Kontorhold 6 000            18 174          6 000             

6860 Møter, kurs, oppdatering etc. 15 000           29 094          15 000           

6900 Telefon, internett mv 13 000           10 165          13 000           

71xx Bil- og reisegodtgjørelse 15 000           11 078          15 000           

7190 Annen kostnadsgodtgjørelse 22 000           14 000          18 000           

7320 Annonsering 3 000            900              3 000             

7420 Gaver,  fradragsberettiget 4 000            299              4 000             

7710 Styremøter, generalforsamling 25 000           27 019          25 000           

Sum Annen driftskostnad 216 500         254 914        253 200         
Sum Driftskostnader 5 212 109      5 100 259      5 523 808       
Sum Driftsresultat 38 109-           114 749-        151 252-         

8050 Annen renteinntekt 8 000            10 922          2 500             

Sum Annen renteinntekt 8 000            10 922          2 500             
Sum Finansinntekter 8 000            10 922          2 500             

8150 Annen rentekostnad -                1 516            500               

8155 Rentekostnad leverandørgjeld 1 000            75                500               

Sum Annen rentekostnad 1 000            1 591            1 000             

8170 Annen finanskostnad -                412              -                

Sum Annen finanskostnad -                412              -                

Sum Finanskostnader 1 000            2 003            1 000             
Sum Finansresultat 7 000            8 920            1 500             

31 109-           105 829-        149 752-         Resultat

Annen driftskostnad

Finansinntekter
Annen renteinntekt

Finanskostnader
Annen rentekostnad

Annen finanskostnad
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SAK 9 VALG  

 

ÅRSMØTESAK ASKER IDRETTSRÅD 
Saksnr:  8 – 2020 Dato: 18.06.2020 Av: Styret AIR 
Tittel: Valg 
Forslag vedtak: Styret er ikke på valg. 

 
 
 
Verv  Navn   Klubbtilhørighet Gjenstående    
        periode    
  
Leder:   Karina Messel   Asker Basketball Club   1 år Ikke på valg 
Nestleder:  Gorm Haugen  Bødalen IL    2 år Ikke på valg 
  
Medlemmer: 

Sandra Ekornrud  Holmen Tropp og Turn  2 år Ikke på valg 
Stig Atle Jørgensen  Sætre IF Graabein  1 år Ikke på valg 
Kirsti Kierulf  Asker Seilforening  2 år Ikke på valg 
Trym Haugerud Hurum Sportsskytterklubb 2 år Ikke på valg 
Magne Stubberud Slemmestad Turn  1 år Ikke på valg 
John Fjellstad  Tofte Fremad IF  1 år Ikke på valg 
Ine Hansen  IL ROS    2 år Ikke på valg 

  
Varamedlemmer: 

Tina Fjærli  Asker Cykleklubb  1 år Ikke på valg 
Olav Lefdal  Gui Sportsklubb  2 år Ikke på valg 

 
 
Valgkomite: 
Leder:   Trine Beck Lillegraven 
Medlem:  Pieter Paul Furnée 
Medlem:  Nils Brodersen 
Varamedlem: Anne Lise Katle 
 
 
Revisor: 
Gry Edvartsen Bergan 
 
 
 


